
MAMIMUMC
OTOK ODŠEL 

ZIN PRIŠEL
str. 5

_ _ _ _ _ _ _ _ sim!
CENA230 SIT / POŠTNINA PLAČANA PRI POŠTI 6310 IZOLA-ISOLA

HROŠČI ZGORAJ
MOTORISTI SPODAJ v

TAVIKENDlPr : \ 
RALLV KOPER 1

str, 8 s

PTIČKI BREZ GNEZDA
(Mef) Tako-le, filmsko doživeto a življensko nič kaj 
prijetno, je poletel vietnamski piščanec, ki je,
najverjetneje proti svoji volji a po volji kuharja, 
sodeloval na letošnjem filmskem festivalu Kino Otok. 
Gnezdo mu je bilo takorekoč na dosegu rok oziroma 
peruti a do njega ni več mogel in tako je gol in bos 
obvisel na vročem majskem festivalskem soncu.
Njegov polet je zapriseženim ljubiteljem živali verjetno 
ostal neopažen, če pa so ga že videli so si zagotovo 
mislili svoje. Tudi vegetarianci niso bili nič kaj 
navdušeni nad takšnim prehrambenim nasiljem, a od 
vseh, ki so takrat bili na svetilniku, je bilo piščancu 
najtežje. Bil je na svobodi a si je tako zelo želel nazaj 
v svojo kletko.
Zadnji let omenjenega vietnamskega letečega filmskega 
igralca bom izrabil za razmislek o ljudeh, ki doživljajo 
podobno usodo, čeprav v resnici še zdaleč ne tako 
kruto in dokončno. Za začetek morda o mladih 
družinah, ki so imele to smolo, da so nastale v tej 
naši postsocialni državi in v tej naši turistični občini. 
Veliki večini med njimi je bivališče prav tako daleč 

kot piščancu s fotografije. 
Tudi tistim, ki čakajo na 
dobroto občine, ki je pred 
slabima dvema mesecema 
objavila razpis za neprofitna

1C Banka Koper
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in solidarnostna stanovanja ne bo sijalo sonce sreče. 
Za začetek so na obljubljeni razpis čakali skoraj leto 
dni, potem so prvi dan oddali prošnje in kmalu 
izvedeli, da se za kakšnih trideset stanovanj menda 
poteguje okrog 200 prosilcev, vsi pa so seveda 
prepričani, da si stanovanje te vrste zaslužijo. Zdaj so 
izvedeli, da so nekateri oddali nepopolne prošnje in 
imajo za dopolnitev spet mesec dni časa, to pa seveda 
pomeni še dodatni mesec čakanja na sestanek 
komisije, nato bodo tiste z vrha lestvice obiskali na 
domu in končno bo, nekje okrog božiča objavljena 
lestvica upravičencev s katero bodo nezadovoljni vsi, 
razen tistih, ki bodo dobili pravico do stanovanja. Pa 
tudi tem ne bo do posebnega smeha, ko bodo izvedeli 
kako neprofitna so ta neprofitna stanovanja in kako je 
z najemninami za socialna stanovanja.
V Izoli pa je še nekaj ptičkov brez gnezda, ki se 
tukaj ne počutijo več doma. Enim občina to jasno 
pove, drugim se le godijo stvari, ki jih v to 
prepričujejo. Prav simptomatično je, da smo pri nas 
lastnike počitniških stanovanj, apartmajev in vikendov 
poimenovali »prijatelji Izole«, Izolani pa si česa 
takšnega še nismo zaslužili. In če je res, da naslednji 
ambasador Izole prihaja iz Francije potem ni nič 
čudnega, da se nekateri do Izole obnašajo kot 
»Francozi«.

OBALA V MALEM
nepremičnine 

immobili
BREZPLAČNA TELEFONSKA ŠTEVILKA

šifra 080 18 33
www.sifra-nepremicnine-sp.si

Tam kjer so dobra kolesa 
so navadno tudi čvrsta telesa. 
Navsezgodaj zjutraj se naličim 

in na plažo k San Simonu pičim. 
Brisača gor, kopalke dol, 
grem se sončit na pomol, 

pa pride tip in nekaj motovili, 
zumira slika in zraven nekaj cvili, 
kao: to bo prava slika za reklamo 

za to naše malo morje, kar ga še imamo.
Res je majhno naše morje, 

a če se jaz nastavim vam zastrem obzorje.

JEREB rvrjfeu
Avto Center Jereb, Izolo 

www.o-jereb.tl

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča)

URNIK
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30-17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTTs NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.

RESNICI NA LJUBO, Z NAJBOLJŠIMI ŽELJAMI
Z zanimanjem sem v prejšnjem Mandraču prebrala pogovor z 
mlado harfistko Anjo Gaberc. Vedno se razveselim uspehov 
naših mladih talentov. Tudi tokrat sem prijetno presenečena, da 
bo Anja zastopala Slovenijo na kongresu v Dublinu.
Zato sem toliko bolj »debelo pogledala« izjavo, ki se me kot 
nekdanjo vodjo glasbene šole pravzaprav tiče. Namreč trditev, da 
smo v Izoli majhno deklico, ki bi se rada učila klavir, zavrnili in 
je nismo vpisali v glasbeno šolo, ker da je bila premajhna in 
premalo glasbeno nadarjena, ne drži, saj Anja v glasbeno šolo Izola 
je bila sprejeta in vpisana. Prav dobro se spominjam tedanjega 
pogovora glede Anjine »usode« v glasbeni šoli Izola z navedbo 
razloga za »nedodelitev« k željenemu klavirju: Anja bi morala nekaj 
časa počakati, da bi se sprostilo mesto pri eni od učiteljic klavirja.
Zaradi bodočih interesentov za vpis v glasbeno šolo je potrebno 
povedati, da pri vpisovanju in dodeljevanju otrok h glasbilom (v 
nobeni državni glasbeni šoli) nimamo »prostih rok«; ravnati se je 
potrebno po predpisih o starostnih omejitvah, po rezultatih 
sprejemega preizkusa in se pač ozirati na trenutno razpoložljiva 
mesta V naši državi pri mlajših otrocih do konca prvega razreda, oz. 
nekdaj predšolskih, preizkus ni potreben in ga ne opravljamo, ker se 
prav v tem obdobju večina otrok, tudi talentov (primer slovitih 
pianistov, bratov Iva in Lovra Pogoreliča - pri sedmih letih in to pri 
očetu Ivanu) šele pospešeno razvija. Priporočena pa je organizirana 
oblika - glasbena pripravnica brez pouka glasbila, saj sc tja 
dodeljujejo učenci primerne starosti in zrelosti; vztrajnim ni 
prehudo malo počakati, včasih tudi po eno leto in več.
Morda pa se je ravno družinska odločitev za izstop iz izolske 
glasbene šole še preden smo Anjin talent lahko sploh odkrili, 
privatni in nato - čeprav v Kopru - vendarle pouk klavirja na naši 
glasbeni šoli, izkazala kot ravno »tisti« kanček sreče, ki sicer včasih 
zmanjka tudi, ko že imaš vse drugo...
Res me veseli, da je nekdaj malce neučakana Anja postala danes 
izjemno uspešna študentka harfe na Akademiji za glasbo v Ljubljani. 
Še naprej ji želim sreče in uspehov na njeni težki in lepi poti 
glasbenice!

Darinka Jug

"ZN KREDO" - KOMU BOMO TOKRAT DALI
50.000 KVADRATNIH METROV DOBRE ZEMLJE ?
lo kredo, ke tu kredi, ke kredo krepa. 
lo čredo che tu čredi che kredo crepa.
Nenasitnost občinske politike se znova kaže s predvideno pozidavo 
več kot 50.000 m2 kvalitetnih kmetijskih zemljišč nad 
vinogradniškim kompleksom Riccorvo, ki so zajeta v zazidalni 
načrt Kredo. Zemljišča so sicer nekoliko terasasta, vendar pa so 
te, razen manjših izjem, dovolj široke, da je na njih možna 
dobra strojna obdelava. Gre za zemljišča z ugodno strukturo tal, 
kar je mogoče preveriti po sedanji obdelanosti. A kar šteje je to, 
da je na zemljiščih, zaradi njihove bližine vodnim rezervoarjem 
v Riccorvu, možno izvesti namakalne sisteme in so zaradi tega iz 
kmetijskega stališča nenadomestljiva.

Žal pa občinski politiki pogled ne seže preveč naprej, zaverovana je 
v sedanji trenutek, v pokrivanje luknje občinskega proračuna in ne 
čuti rezanja veje na kateri sedi.
Razkošna gradnja z luksuzno velikostjo parcel v povprečju okoli
1.000 m2, bo v Izolo pripeljala novo karavano premožnih prebivalcev, 
med katerimi bo verjetno zelo malo domačinov. Vse to se dogaja 
skoraj legalno, saj po trditvah nekaterih občinskih funkcionarjev 
občina nima drugih možnosti za gradnje?
Seveda so to streli v prazne glave. Občini se je prepustilo cele 
Livade, Obrtno cono, Industrijsko cono, ZN Kajuhova, razširitev 
zazidalnega območja na elitni lokaciji nad Rižanskim
rezervoarjem v Jagodju, območje Belveder, Simonov zaliv, 
območje bolnišnice in drugo. Skoraj v vseh naštetih primerih so 
novi posegi planiranja predvideni na najboljših zemljiščih, njihova 
skupna velikost pa zajema več kot polovico že pozidane Izole. 
Kljub temu pa ostaja čistilna naprava znova in znova le na papirju, 
če sploh, kdo bi to vedel?? Naše malo morje pa že sedaj po malem 
cveti. Pa če cvetijo kupčije, zakaj ne bi še morje?
Trditve, da so bili zazidalni načrti sprejeti že pred leti, so zopet 
samo izgovori, saj si Občina upa graditi tudi na tujih zemljiščih: 
nap: kmetija-Medljan, ki je sedaj že prava hacienda za narkomane, 
zatem Livade, Pertolove črpalke...
Od občinskih svetnikov se verjetno zaman pričakuje, da bi prevetrili 
zgodovino zazidalnih načrtov ali so res koristni za občino in čas ko so 
se strokovne službe pred planiranjem prostora skupno uskladile, je tudi 
že zgodovina. Kljub pomanjkanju naših domačih kmetijskih pridelkov: 
jagod, češenj, graha, zg.krompir itd, v trgovinah in trgih je hrana in z 
njo povezano kmetijstvo zadnje »sviralo« v tej naši prelepi občini.
Ali bodo nenasitni planerji sploh kdaj odgovorili na vprašanje: 
Kakšen bo razvoj Izole v prihodnje?

ZA CIVILNO INICIATIVO - GIBANJE ZA IZOLO
Viktorija Carli

V

KONFERENČNA |AHTA 
SE V IZOLI PREDSTAVI

V celoti bom v Izoli nastala.
Načrti so iz Srbije prispeli 

in sestavljanja vseh delov na Rijeki so veseli, 
notranjost pa so Hrvati in Italijani nam prevzeli.

Elektronika iz Nizozemske bo prispela, 
in če bom le za hip ostala v Izoli bom kar vesela, 

tako da za arhiv teh naših delovnih uspehov 
pred odhodom vsaj spominska slika bo uspela.

P. A. Izola
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22. seja Občinskega sveta
v

Izolski občinski svetniki so na četrtkovi 22. redni seji brez velikih 
razprav potrdili vse predlagane sklepe in opravili vse potrebne 
prve razprave, še najbolj zanimivo pa je bilo ob točki dnevnega 
reda v zvezi z urejanjem prometa v občini Izola, kjer se je 
zapletlo v zvezi s predlogom sprememb prometnega režima v 
ulicah Svobode, v Brkinski in v Plenčičevi.
Pokazalo se je namreč, da ni povsem jasno ali so stanovalci večinsko 
podprli spremembo režima ali ne. Županja Breda Pečan je povedala, 
da so med stanovalce omenjenih ulic razdelili vprašalnik s tem v 
zvezi in da so dobili v mjenih nekaj več kot polovico vprašalnikov 
ter da je večina tistih, ki so odgovorili podprla spremembe. Svetnik 
SDS, Alojz Padar pa je dejal, da je v pogovoru s stanovalci izvedel, 
da teh sprememb ne podpirajo in da so o tem menda celo pisno 
obvestili občino. Predsednik KS Halictum, Lucio Gobbo je zatrdil, da 
so pripombe krajanov upoštevali, zato je prepričan, da skoraj vsi 
podpirajo predlagano prometno ureditev, ki je bila tudi toliko časa v 
obravnavi. Toda pokazalo se je, da tudi ta informacija ni najbolj 
sveža, saj se menda ponovno pojavljajo pripombe na ureditev, tako 
da o kakšnem posebnem konsenzu očitno ni govora.
In o čem je sploh bilo govora? V omenjenem dokumentu je namreč 
zapisano, da se območje starega mesta, kjer velja posebni režim 
(dovolilnice) razširi tudi na območje teh treh ulic, kar pomeni, 
da bo tudi tam parkiranje dovoljeno le lastnikom posebnih 
dovolilnic oziroma nalepk, kot jih poznamo prebivalci drugih 
delov starega mesta.
Iz te razprave velja spomniti na še eno pripombo Alojza Padarja v 
zvezi s pristojnostmi županje, ki bo po tem odloku dejansko skoraj 
v celoti samostojno urejala vprašanja v zvezi s prometom v mestu. 
Županja je odgovorila, da si teh pristojnosti nikakor ni želela, saj to 
dejansko pomeni, da prevzema odgovornost za številne težave 
krajanov in da nikomur ne privošči razprav ter dogovarjanj te vrste, 
kot jih je imela s stanovalci Kopališke in okoliških ulic. Toda takšno 
vsebino odloka so menda svetovali prav nekateri člani občinskega 
sveta, zato ji ni želela nasprotovati. Kdo je bil to pa seveda ni

ovedala.
e informacija za stanovalce v okolici Velikega trga. Tudi to 

poletje bodo plačevali povišano ceno mesečnih dovolilnic za 
parkiranje, tako kot je to bilo že lani. (DM)

KS JAGODJE ZA GRADNJO Z VAROVALKAMI
Člani Sveta KS Jagodje - Dobrava so na 22. redni seji dne 27. 
05. 2005 pod 2.. točko dnevnega reda obravnavali predlog 
lokacijskega načrta »Belvedere« in izoblikovali stališče (sklep), ki 
dovoljuje pozidavo turističnega naselja Belvedere.
Ureditev prostora naj se izvede tako, da vse spremembe in novosti 
pri izgradnji turističnega kompleksa Belvedere ne poslabšajo bivalnih 
pogojev sosedov in naj se upošteva vse njihove pripombe in 
potrebe. Projektivni skupini »Prostor d.o.o. Koper« investitorju 
»Hoteli Belvedere d.o.o.« in Občini Izola se nalaga, da se zahtevane 
predloge krajanov vnese v nov - popravljeni lokacijski načrt.
Pri zemeljskih delih naj se ne uporablja miniranja in vode iz 
bazenov naj se ne spušča v naravo v Dolino, (klorirana voda).
Pripombe in mnenja krajanov so v Knjigi pripomb s tekstom in 
podpisi, priložena materialu za razgrnitev, ki je bila na sedežu 
Krajevne skupnosti Jagodje - Dobrava.

Predsednik Sveta KS, Maks Filipčič

POSLANSKA POBUDA ZA PROSTOR
POBUDA ZA PRIPRAVO ODLOKA ZA ZAČASNI 
UKREP ZA ZAVAROVANJE UREJANJA PROSTORA ZA 
OBMOČJE ZN »Marina in UN »Ob mestnem stadionu«
Klub občinskih svetnikov LDS Izola daje pobudo (podlaga 
81.,82.,83. in 84. člen ZUreP—1-a), da se do junijske seje OS 
leta 2005 pripravi odlok s katerim se uveljavijo začasni 
ukrepi za zavarovanje urejanja prostora na območjih 
katerih so sedaj pokriti s prostorsko izvedbenimi akti ZN 
»Marina« in UN »Ob mestnem stadionu«
OBRAZLOŽITEV
Zaradi različnih interesov med posamičnih investitorjev v 
območjih in željami in potrebami prebivalcev občine in same 
lokalne skupnosti, zaradi zastarelosti prostorsko izvedbenih 
aktov in neusklajenosti posamičnih aktov med seboj (ZN 
Marina in Dolgoročni družbeni plan Občine Izola 1986-2000 s 
spremembami) predlagamo, da občinska uprava pripravi v 
najkrajšem času odlok za začasne ukrepe na teh dveh 
območjih.
V odloku naj omeji prvenstveno izvajanje gradenj in 
sprejemanje sprememb prostorskih aktov do sprejema 
Občinske prostorske strategije in prostorskega reda za 
Občino Izola v katerih bo na novo določena raba prostora.
Sprejetje le-teh je predvideno v letu 2007. V odloku naj se 
dovoli izboljševanje komunalne in druge infrastrukture ter 
rekonstrukcijo objektov, ki so nujno potrebne za vzdrževanje 
objektov in za bivanje in delo prebivalcev na teh območjih.

KLUB SVETNIKOV LDS 
Igor FRANCA, podžupan
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Izola • Kristanov trg 2, tel. 05/ 64011 10, fax: 05/ 64011 11

OBALA V MALEM "S 080 18 33
nepremičnine
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immobili
S,p. Ivan Konstantinovih univ.dipl.ekon.

NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVA HIŠ, STANOVANJ, PARCEL 
IMAMO LICENCO MOPE IN 15 LET DELOVNIH IZKUŠENJ PRI POSLOVANJU Z NEPREMIČNINAMI



Posegi v prostor

ČAMP IE VEČ KOT ZAPRAVLIANIE EVROPSKEGA PENAMA
Čamp je pravzaprav program upravljanja z obalnim območjem 
(Coastal Area Management Programme ali ČAMP), ki poteka v 
okviru Mediteranskega akcijskega plana (MAP), ki je usmerjen v 
trajnostno upravljanje z obalnim območjem, ki združuje skrb za 
okolje in razvojno planiranje. Gre za zelo pomemben projekt, ki 
pa je v svoji osnovi zastavljen vendarle tako strokovno, da 
večina javnosti komaj ve, kaj se za tem imenom zares skriva. 
Naj bo novinarju dovoljeno poenostaviti namen tega projekta.
Gre pravzaprav za vrsto dejavnosti, ki jih finančno podpira tudi 
Evropa, njihov cilj pa je, da bi dobili čimbolj korektno in predvsem 
strokovno neoporečno strategijo regionalnega razvoja oziroma 
regionlni plan posegov v prostor (prosto po avtorju). V Sloveniji 
namreč že imamo sprejeto strategijo prostorskega razvoja za celo 
državo, kjer so postavljeni nekateri temelji posegov v naše okolje, 
(npr. obalo je treba zaščititi tudi tako, da se gradnja stanovanjskih 
objektov premakne v notranjost, stran od morja). Regionalna 
strategija bo seveda nekoliko bolj natančno definirala posege v 
prostor, potem pa bomo v občinah na tej osnovi sprejemali občinske 
prostorske rede, brez katerih praktično ne bo mogoče izdajati 
dovoljenj za kakršnekoli gradnje.
V sklopu projekta Čamp je tako 25. in 26. maja je v prostorih 
Manziolijeve palače potekala četrta delavnica na temo Sistemske 
analize in analize prespektiv trajnosti - SPSA Delavnice se je v 
dveh dneh udeležilo 28 udeležencev, predvsem iz sodelujočih občin 
in organizacij, ki aktivno sodelujejo v projektu ČAMP Slovenija.
Namen te delavnice je bil izdelava meta-scenarija razvoja celotne 
regije. Udeleženci so imeli na razpolago 20 indikatorjev z vrednostmi 
od leta 1991 do danes. Definirali so tudi ključne akterje, 
koristnike, izvajalce, prepreke in posledice predstavljenih 
scenarijev. Rezultati so bili zelo zanimivi, predvsem sta oba 
scenarija razvoja opozorila na ključne probleme te regije (kot so npr. 
demografija in strateške usmeritve razvoja) in so lahko odlična 
podlaga za nadaljnje delo tako na področju kreiranja scenarijev v 
naslednjih iteracijah SPSA, kakor tudi v tematskih projektih v okviru 
celotnega ČAMP Slovenija. Svoje rezultate so udeleženci na koncu 
drugega dneva predstavili tudi širši javnosti na skupni predstavitvi, 
kjer so predstavniki različnih interesnih skupin podali predloge, 
mnenja in sugestije za nadaljnje delo.
Osrednji projekt programa ČAMP Slovenija je, kot smo že rekli, 
regionalna zasnova prostorskega razvoja za južno Primorsko. 
Regionalna zasnova bo prostorsko integrirala pomembne strategije in 
programe, ki so bile sprejeti na nacionalni in regionalni ravni. 
Posebna pozornost je posvečena prostorskim ureditvam ožjega 
obalnega pasu, upravljanju z zavarovanimi območji narave ter varstvu 
vodnih virov. V okviru projekta bodo posebej obravnavali vplive na 
okolje, planiranje s pomočjo scenarijev in oceno zmogljivosti okolja 
za razvoj turizma. To pa je, tudi za Izolo, seveda velikega pomena.

Praznik oljk, vina in rib
bo letos 10. in 11. junija v Izoli.

Tudi tokrat smo organizirali tekmovanje v istrskih igrah.

Vabimo vas k sodelovanju in sicer:
• v petek, 10. 6. od 20.00 ure naprej - briškula in trešet 

(TRESETTE IN BRISCOLA)
prijave na tel: 040 / 880-490, 640-35-39

• v soboto, 11.6. od 20.00 ure naprej - železni prijem in mora 
(BRACCO Dl FERO IN MORA)

prijave na tel: 041/ 370 -513, 640-35-39.

Prijave sprejemamo tudi pred začetkom tekmovanj. 

CKŠP Izola

LTfČUrftA^n^~' Nadaljevanje tega dela
. 'J ^ DO rlooo;., /I..OO..

pa
se dogaja že danes. V 
Pretorski palači v Kopru 

namreč razpravljali 
prav o vplivih na okolje. V 

Ihn Sloveniji urejata postopek 
celovite presoje vplivov dva 
zakona: Zakon o varstvu 
okolja in Zakon o 
ohranjanju narave in sicer 
postopek celovite presoje 

: vplivov planov na okolje in 
postopek presoje
sprejemljivosti vplivov 
plMov n; 

fp območja,
^ t varstvena 
f r potencialna 

jm ohranitvena 
" (varovana

zavarovana 
posebna 

območja in 
posebna 
območja 

območja).

Namen posvetovanja je predstavitev aktualnih razmer na področju 
priprave celovitih presoj vplivov na okolje in soočanje mnenj, kar naj 
bi prispevalo k oblikovanju celovite presoje vplivov na okolje za 
južno Primorsko.
Tisti, ki ste se pretolkli do konca tega prispevka boste zdaj morda 
lažje razumeli tudi pobudo, ki jo je požupan Igor Franca predstavil 
na seji Občinskega sveta in jo objavljamo na 3. strani.

Prejeli smq, v

SPROŠČUJOČ POGLED NA ZRAČNIKE
Pokukali smo čez ograjo, kaj 
nastaja ob «ALCATRAZU» in 
odkrili novo obliko zunanje 
ureditve: namesto ozelenitve
bodo stanovalci imeli krasen 
pogled na prezračevalne naprave 
podzemne garaže.
Ni kaj, izvirnost in občutek za 
prostor naših oblikovalcev
prostora res nimata meja!
(Izolanka, naslov v uredništvu)

VAŠKA ŠAGRA V CETORAH
V soboto 4. junija in nedeljo 5. junija imamo v Cetorah 
tradicionalno vaško šagro.
V soboto bo poskrbel za dobro razpoloženje Korado in ansambel 
Dober dan pričakala vas bo tudi dobra hrana in pijača pa tudi 
bogat srečelov.
V nedeljo pa bo ob 18h sv.maša pred vaško kapelico in nato bo 
za dobro razpoloženje poskrbel ansambel Dober dan in tudi za 
hrano in pijačo pa tudi srečelov bo preskrbljeno. Oba dneva bo 
tudi poskrbljeno,da bo srečnež, ki bo zadel pravo višino odnesel 
pršut.

Škoda drugi, ekipa peta
Na državnem prvenstvu Zveze gluhih in 
naglušnih Slovenije je Izolan, Boris Škoda, v 
bližanju osvojil drugo mesto in srebrno medaljo. 
Ekipno pa so balinarji iz slovenske Istre zasedli 
5. mesto. Boris sicer trenira v Izoli na balinišču 
BK Jadran, glede na dosežen rezultat v Murski . 
Soboti pa upa, da bo nekoč nastopil tudi za 
državno reprezentanco Zveze gluhih in naglušnih l\#> 
Slovenije.
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SKORA) POLOVICO RIB ŽE VZGOJIMO V GOJIŠČIH
Ribiči v teh dneh niso prav zadovoljni z ulovom. V primerjavi s 
februarjem in marcem je bistveno slabši in zdaj so jim to potrdili tudi v 
Statističnem uradu Republike Slovenije. Masa vseh v aprilu 2005 
ulovljenih morskih živali je tehtala le 35 ton, to je za 37,0 % manj kot v 
marcu. Ulov sardonov, ti so v zadnjem času prevladovali med ulovljenimi 
ribami, se je zmanjšal za polovico.
Hkrati pa je bila masa v aprilu 2005 ulovljenih morskih živali za 36,1 % 
večja kot v istem mesecu lanskega leta, kajti ulov v lanskem aprilu je 
bil še slabši kot v letošnjem. Skupna masa v aprilu 2005 vzrejenih 
morskih živali pa je tehtala okoli 16 ton, to jeza 28,1% manj kot v 
marcu; zmanjšala pa se je predvsem zaradi manjšega povpraševanja po 
svežih vzrejenih školjkah. V primerjavi z aprilom 2004 pa je bila masa v 
letošnjem aprilu vzrejenih morskih živali večja za 97,9 %; tolikšna razlika 
je bila v glavnem posledica začasno ustavljene proizvodnje školjk v 
aprilu 2004.

Za zanimivost pa so 
vendarle poskrbeli ribiči 
z obeh ladij Droga 1 in 
Droga 2, ki so pred 
dnevi imeli nadvse 
zanimiv in redek ulov. 
Med ribolovom kakšnih 
2.5 milje od Izole so v 
mrežo namreč ujeli 
približno 200 kilogramov 
težko ribo z imenom 
Morski mesec
(Nezzaluna, Moa Moaj 
Gre za tropsko ribo, ki 
le občasno zaide v naše 
morje, riba je zelo 
odporna s kožo podobno 

morskemu psu in ostrimi robovi kot brusilni papir. Tako velike še nismo 
ujeli, je povedal kapitan Jasmin Čehič, ki jo je tudi fotografiral s svojim 
mobitelom, velika pa je bila tako, da ni šla v plastično posodo v kateri 
sicer sortirajo ribe. Od enega konca do drugega je imela najmanj meter 
in pol.
Seveda so jo nepoškodovano vrnili v morje, saj med drugim tudi kot 
hrana ni nič kaj okusna.

BAMBUS 2005 SPET V LIVADE
V petek in soboto, dne 27. in 28. maja, se je na nogometnem igrišču v 
Šaredu nad Izolo odvijal že drugi, upajmo tudi tradicionalni, turnir v malem 
nogometu "BAMBUS 2005". Turnir je organiziralo društvo ŠED Bambus 
("Športno, ekološko in etnološko društvo - ŠED Bambus") iz Izole.
Po uspešno organiziranem lanskoletnem turnirju, na katerem je sodelovalo 
dvanajst ekip, so se člani društva ŠED Bambus letos odločili, da 
organizirajo dvodnevni turnir s šestnajstimi ekipami in da tako pritegnejo 
k sodelovanju še več ljubiteljev športa, posebej nogometa. Enako kot lani, 
je tudi letos zmagala ekipa "No name" iz Livad in tako spet pobrala 
(boljše rečeno pojedla in popila!) glavne nagrade. Drugo in tretje mesto 
sta zasedli ekipi"Šavri - Fijaka" in "Bife Ivo - Piran".
Po oceni večine sodelujočih in obiskovalcev je turnir v celoti uspel. 
Poleg nogometnega dela, kjer smo lahko videli obilico virtuoznih potez 
posameznih igralcev in skupin, na katere bi lahko bili ponosni tudi igralci 
najboljših evropskih klubov (!), so organizatorji zelo dobro poskrbeli tudi 
za zabavo vseh obiskovalcev, seveda ob dobri kapljici vina oz. piva, ter z 
odličnim prekmurskim bogračem in sipinim golažem, ki ga je pripravil le 
chef Kolca.
Turnir bo vsekakor organiziran tudi naslednje leto, zato da vas člani 
društva ŠED Bambus že zdaj vljudno vabijo, da se ga udeležite!
Ob tej priložnosti pa se moramo seveda tudi zahvaliti vsem sponzorjem 
in drugim osebam, ki so bistveno pripomogle (finančno in materialno) k 
uspešni izvedbi turnirja in sicer: - Anivo d.o.o.; - Pizzeria Porto Apollo ; 
- Tri Marin Izola; - The Wall Pub Izola; - News Bar Izola; - Beach 
Garden Izola; - Istrska Klet Pomjan; - Past Food Veni; - Aladdino Bar 
Izola; - ŠED Šared; - Placer Darjo Gazič s.p.; - Lozar d.o.o.; - Robi 
Štule s.p.; - Lacy Elvis Lakoseljac s.p.; - Gostilna Sidro Vladimir Godina 
s.p.; - Alons d.o.o.; - Grakom d.o.o.; - Taborniki Izola in; - Buffet (pri 
Krešotu) Društvo Upokojencev Izola.

Po koncu turnirja so imeli obiskovalci priložnost poslušati tudi koncert v 
živo, ki ga je izvedel naš znani sokrajan Maxi. Za vse tiste, ki ste že bili 
na nogometnem igrišču na Šaredu pa seveda ni potrebno posebej omenjati, 
da so vsi sodelujoči in obiskovalci turnirja, z igrišča lahko videli enega 
izmed najlepših pogledov na Slovensko Istro in na Alpe.

PEVCI VALA MORJA GOSTUJEJO
V soboto, 28. maja 2005 so pevci » Vala morja in Marinaio benda » 
iz Doma upokojencev Izola pod vodstvom Marjetke Popovski 
sodelovali na 12. Reviji pevskih zborov Socialnih zavodov Slovenije
Tokrat je bila Revija organizirana v Šentjurju pri Celju, ker so bili to 
lanskoletni zmagovalci. Prijavljenih je bilo 36 zborov. Ti so pripravili 
svojo pesem, razen tistih, ki so že bili zmagovalci . Med njimi so bili 
tudi pevci » Vala morja », ki so pred dvemi leti bili tudi zmagovalci ter 
organizatorji Revije v Izoli. Vsi ti so zapeli skupno pesem Kje so tiste 
rožice. Komisija pa, ki je ocenjevala tekmovalne zbore, je izmed njih 
proglasila za zmagovalce PZ iz Metlike, pod vodstvom Marije Slane in 
so zapeli pesem Dekle je na pragu stala.
Srečanje je bilo zanimivo, saj so se srečali marsikateri pevci iz različnih 
Domov in se že dolga leta poznajo. Organizatorji so se potrudili in 
ustvarili prijetno vzdušje. Pevci «Vala morja» so se s svojimi 
spremljevalci vrnili domov proti večeru. Naslednje tako srečanje pa jih 
čaka drugo letov Beli Krajini, v Metliki, pri letošnjih zmagovalcih.
Naslednji nastop pa domski pevci pripravljajo 10. junija 2005, ko bodo s 

svojim petjem razveselili krajane v Ospu ter 16. junija 2005 na izolskem 
nogometnem stadionu na prireditvi, ki jo organizira Občina Izola.

[Želite udobno obutev, v kateri bodo 
noge dolgo ostale spočite in 

v kateri se boste odlično počutili?
Vrhunska obutev BURATTO: povsem naravni materiali, posebna mehkoba 
in oblazinjenost notranjega dela, nobenega šiva na mestih, ki bi vas lahko 

drgnila, prilagodljivost obliki stopala, ojačana in v naprej popodaljšana 
notranja opora za peto, ki daje nogi in vašemu koraku večjo stabilnost in 

zanesljivost, modni modeli.
Vse to za ceno navadnih čevljev!

Obutev Buratto je trenutno 
v posebni akciji - do razprodaje zalog!
Poskusite in občutite razliko - vaše noge vam bodo hvaležne!

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdravje. Obiščite nas.

K
Izdelki za zdravo življenje

Tel.: 64 - 040 - 64
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V Izoli dogaja

KINO OTOK |E NACRADIL STRICA IDRIZA
V nedeljo se je zaokrožil 2. festival Kino Otok, ki smo ga Izolani 
nedvomno opazili, čeprav ga še nismo čisto sprejeli za svojega. 
Nedvomno je k temu največ pripomoglo dejstvo, da se je festival 
nekako prišel od zunaj in da je znal premalo pazljivo ravnati s 
prebivalci tega mesta. V primerjavi z drugimi organizatorji je 
namreč imel kar dobrohotno odmerjen čas predvajanja vse do pol 
enih ponoči, da o dogajanju na svetilniku, kjer so morali pred leti 
prekinjati večerno hotelsko glasbo, niti ne govorimo. Pa bi vse to še 
nekako šlo, če prebivalcev organizatorji ne bi opozorili na to, naj 
bodo zvečer tiho in naj ugasnejo luči, sami pa do njih niso imeli 
tako razumevajočega odnosa.
Tudi redki domači prostovoljci so bili na koncu kar malo razočarani 
nad odnosom organizatorjev, a vse to ne pomeni veliko v primerjavi 
z izvrstnimi ocenami festivala, ki jih je ta deležen s strani 
udeležencev, gledalcev, soorganizatorjev in organizatorjev. Ti so v 
svojem zaključnem poročilu zapisali:

ORGANIZATORJI IN OBISKOVALCI SO NAVDUŠENI
Z zaključnim večerom v Kinodvoru se je poslovil drugi festival fdma 
Afrike, Azije, Latinske Amerike in Vzhodne Evrope s prijatelji - 
Kino Otok 2005. Prav za konec je bil predvajan zmagovalni film 
Kino Otoka 2005 po izboru občinstva, Pri stricu Idrizu bošnjaškega 
režiserja Pjera Žalice, ki je za las prehitel Santiagove dneve. 
Nagrada za zmagovalni film je odkup za distribucijo v Sloveniji, zato 
se bomo s Stricem Idrizom še srečali, tako v kinodvoranah po 
Sloveniji kot na televiziji.
Pod črto Kino Otoka 2 so organizatorji sporočili še nekaj zadnjih 
statističnih podatkov: predstave uradnega programa si je v Izoli in 
Kinodvoru ogledalo okrog 6000 gledalcev, ki jim je treba prišteti še 
blizu tisoč obiskovalcev v petih nočeh programa Video na plaži, 
delavnica Vesela kamera je pridelala 15 kratkih filmov, ki so bili 
premierno prikazani zadnji dan Videa na plaži, v montaži pa imajo 
še največji zalogaj, dokumentarec o Kino Otoku 2005, ki bo 
predvajan tudi na televiziji.
Pa še nekaj utrinkov s festivala:
PJER ŽALICA (prvonagrajeni režiser): »Zadnje leto je bilo težko in 
pred tem festivalom sem bil grozno utrujen. Zdaj se počutim kot 
prerojen. Zagotovo si bom zapomnil teh nekaj dni, ki so zelo 
pomagali, da pridem k sebi in si opomorem. Obenem ne pomnim, 
kdaj sem nazadnje občutil tako prijateljsko, toplo ozračje. Mislim, da 
ima festival prihodnost, ker ima izvrsten ambient in profil, ki se 
razlikuje od vseh drugih festivalov v regiji.«
BREDA PEČAN: »Isola Cinema je ena najboljših stvari, ki se nam je v 
Izoli kadarkoli zgodila. Prišli smo v stik z drugačnimi, prijetnimi ljudmi, 
ki jim ni težko karkoli narediti, da festival uspe. Zadeva je tako uspešna, 
da bomo morali razmišljati tudi o odprtem prireditvenem proštom.«

AK Lamko - organizator 2. Rally-ja Koper

OBVESTILO O ZAPORAH CEST
Zaradi prireditve 2. mednarodni rally Koper bodo v petek 03.06.2005 in 
soboto 04.06.2005 zaprte nekatere ceste na območju mestne občine 
Koper in občine Izola:

V Občini Izola
V soboto 04.06.2005 med 9.00 in 19.00 bodo zaprti deli naslednjih cest:
• občinske ceste JP 640320 odsek 640321 Baredi-Gažon
• občinske ceste JP 640260 odsek 640261 Baredi-kmečki turizem-stara vas 

Baredi-Vala v delu od križišča z občinsko cesto JP 640320 odsek 640321 
do križišča z občinsko cesto LC 140020 odsek 140021

• občinske ceste LC 140020 odsek 140025 odcep Baredi-Kajuhova ul. V delu 
od križišča z občinsko cesto JP 640260 odsek 640261 do križišča z 
občinsko cesto JP 640160 odsek 640161

• občinske ceste JP 640160 odsek 640161 Ruda-vzporedno s 111 v delu od 
križišča z občinsko cesto LC 140020 odsek 140021 do križišča z občinsko 
cesto LC 140020 odsek 140021 do križišča z občinsko cesto LC 177110 
odsek 177112

OBVOZ: v času popolnih zapor bo promet v smeri
Izola-Šared-Baredi-Gažon preusmerjen preko Južne ceste in Prešernove 
ceste v Izoli na državno cesto št.:111 Koper-Sečovlje.

Organizator se opravičuje zaradi morebitnih nevšečnosti in naproša vse, ki jih 
lahko zapore prizadanejo, da upoštevajo navodila Policije in služb 
organizatorja

Naša sodelavka Biljana Pavlovič pa je vsebino festivala povzela 
tako-le:

STRICU IDRIZU PRVA NAGRADA
V nedeljo, 29. maja, se je zaokrožila 2. edicija Kino Otok-Cinema 
Isola. Veliki zmagovalec po mnenju občinstva je sarajevski film Pri 
stricu Idrizu, režiserja Pjer Žalice, ki ga je programski vodja 
festivala-Vlado Škafar, označil kot »najboljše, kar se je zgodilo na 
filmskem področju povojne Jugoslavije«. Močan odziv in zanimanje 
za tovrstne dogodke so izkazali tudi številni obiskovalci (na pogosto 
razprodanih projekcijah) ter kar ugledno število tujih filmskih 
ustvarjalcev(15). Veliki finale je bil včeraj v ljubljanskem Kinodvoru, 
kjer je bila tudi projekcija zmagovalnega filma.
Kratek tematski presek predvajanih filmov (30) takoj priča o dejstvu 
in jasni nameri fokusiranja socialnih tematik na področju vse bolj 
ogroženega Tretjega sveta s koncentracijo na »malem človeku« v 
vsakdanji preprosti dnevni rutini. Zapostavljene krize, problemi, 
nevarnosti, katere neizprosni kolonizatorski imperializem Zahoda 
vztrajno in neumorno zastira, skušajo te dokaj ne-pretenciozne in 
skromne kinematografije na svoj način vizuelno upovediti. To je ena 
izmed redkih in korektnih priložnosti prikaza »nam« zelo oddaljenih 
izkustev.
Tak filmski biser, ki je hkrati tudi zadnji in zelo atraktiven 
filmofilskii krik, je takoimenovani argentinski novi val. V Izolo jim je 
tako uspelo privabiti sam režiserski vrh te nove stilistične usmeritve; 
Ano Pollak, Pabla Trapera in naravnost iz Cannesa Lisandra Alonsa. 
Vse tri veže nek narativni minimalizem, kjer dejanja govorijo sama 
zase, kjer ni potrebnih velikih besed, zapletov in režiserske dinamike, 
da film dejansko občutiš in se mu približaš. Prav tako veliki favorit 
za zmago je bila Traperova Družina na kolesih, ki je simpatična 
verzija argentinskega road movie-ja.
Že lanskoletni poudarek na iranskem filmu je tudi to leto doživel 
svoje zasluženo nadaljevanje. Iranski film, ki se je v svet 
kinematografije profiliral z izjemnim in svojstvenim avtorjem Abbasom 
Kiarostami-jem (predvajan njegov zadnji izdelek 10), Kino Otok pa je 
obeležil njegov podmladek; Kiarostamijeva muza Mania Akbar s 
filmom 20 prstov in Šaman Salur- Iz dežele tišine. 20 prstov je 
skrajno ogolela filmska forma, kjer je izginila režija kot taka, 
preostali so samo sedmi prizori iz zakonskega življenja, sedem 
dialogov, ki se vrtijo okoli večne teme ljubezni med moškim in 
žensko. Iz dežele tišine pa je estetsko izjemno stilizirana zgodba dveh 
dečkov, ki se preživljata z nečednimi posli v iranski pustinji.
Močno programsko zasedbo je imel tudi film Slonokoščene obale; 
Waalo Fendo: Tam, kjer zemlja zmrzne, V imenu Kristusa, Kralj 
Adanggaman, Peščeni ples. Večinoma socialno angažirani in kritični 
filmski dokumenti, ki si prizadevajo za bolj pravično in korektno 
vizijo njihove politično-kultume realnosti, katera je pogosto zatišno 
prikrojena.
Nova pridobitev in najbolj zabavna sekcija je bila nedvomno Far 
East Special, ki je nastala v sodelovanja z videmskim filmskim 
festivalom. Gospod Suave, Potepuške rokerske mačke-Lovec na seks in 
Ena noč v Mongkoku so ironične in žanrsko pervertirane azijske 
anti-poetike, ki se napajajo v lastni filmski tradiciji, istočasno pa se 
tudi odkrito spogledujejo s hollywoodsko produkcijo.
Vzporedno so potekale projekcije kratkih filmov, nekaj je bilo tudi 
animiranih filmov, v okviru sekcije Videa na plaži je bilo predvajanih 
kar 70 izdelkov, delovala in dokumentirala pa je tudi video delavnica 
Vesela kamera. Na izolski plaži Svetilnik pa so se filmski zanesenjaki 
pozno v noč omamljali z eksotično kuhinjo in milozvočnimi 
glasbenimi ritmi.
Kino Otok je tako nedvomno med najuspešnejšimi kulturnimi 
prireditvami na Obali, edinole namera, da bi Kino Otok domačini 
vzeli za svojega, se je rahlo izjalovila, saj je bila primorska 
obiskovalska zasedba v očitni manjšini. (Biljana)
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Izola dogaja ^

ZDRUŽENE IGRE NARODOV GREDO PO SVETU
Filmski delavci in organizatorji so odšli, v Izolo pa so že prišli 
udeleženci tradicionalnih Združenih iger narodov. Najprej smo jih 
zaslišali, ko so se v koloni podali po mestu, zvečer pa so se s 
svojimi gurmanskimi posebnostmi že predstavili v Ljubljanski 
ulici in se zabavali vse tja do polnoči.
V ponedeljek zvečer je v Izolo prispelo deset delegacij mladih iz 
različnih koncev Evrope (Avstrija, Češka, Finska, Italija, 
Madžarska, Nemčija, Slovenija, Srbija in Črna Gora, Turčija) in 
Indije, da bi se udeležili mednarodnega mladinskega festivala 
Združene igre narodov, ki letos potekajo že deseto leto zapovrstjo. 
Organizatorji, Mladi glasovi Slovenije, ki delujejo pod okriljem 
Mladinskega sveta Izola, so za udeležence pripravili obsežen 
program dela. Udeležili se bodo namreč akcijske delavnice na šoli za 
otroke s posebnimi potrebami Elvire Vatovec, kjer bodo urejevali 
okolico in notranje prostore šole. Tisti z ustvarjalno žilico pa bodo 
lahko sodelovali pri novinarski, umetniški in plesni delavnici. Vse 
svoje produkte in rezultate bodo javnosti predstavili v soboto, na 
zaključni prireditvi na Manziolijevem trgu.
Kaj pa se dogaja drugje?
Indija Tretji dan so člani ekipe izvedli anketo in izbrali končne barve za 
stene sobe, v kateri bodo uprizorili lutkovno predstavo. Ena skupina bo 
nadaljevala z barvanjem sten, medtem ko bo druga pripravljala lutke za 
predstavo.
Gana: Eden izmed razredov grafičnega in umetniškega oddelka dela veliko 
zastavo (prapor) za promocijo šolske spletne strani (www.suuko.org).
Avstrija' Tretji dan je avstrijska ekipa uredila Au - pobrala smeti, pripravila 
zemljišče za sajenje,... Udeleženci menijo, da jim bo z urejanjem prostora, 
kjer se zbira okoliška mladina, uspelo izbolšati podobo mladih Avstrijcev - 
pred akcijo je bil Au simbol vseh slabih lastnosti današnje mladine mladine. 
Madžarska: Mladi udeleženci UG-ja so bili zbujeni ob zvoku kitare, ki jo 
je igral njihov španski prijatelj. Nato so poslušali predstavitevi, ki sta govorili 
o MCC-ju ter trajnostnem razvoju. Nove informacije so jim prišle prav, glede 
na to, da večina udeležencev ni o temah prej še ničesar vedela.
Berlin: Danes so se začele igre v Berlinu! Veliko različnih delavnic poteka 
pod geslom Mesto prihodnosti 2050. Izmišljena ideja zabavnega TV šova je 
produkt diskusije organizacije Mladi glasovi nemčije, čigav moto je: Več kot 
besede - poskušaj razumeti!
Češka: Včeraj so vsi udeleženci iger v Olomoucu bili razdeljeni na 2 
skupini. Ena je nadaljevala s projektom “Ekološka učilnica”, druga pa je 
pripravljala predstavitev za Festival prijateljstva: “Glasba lahko poveže tudi 
dalnje svetove”.
Subotica: Udeleženci so si postavili ambiciozen cilj saj so se v sklopu 
filmske delavnice namenili posneti promocijski film za Abrakadabro, gledališče 
namenjeno otrokom s posebnimi potrebami, katere problem so finance. Tako 
naj bi ekipa pod vodstvom Jena Schofielda pripomogla k ohranitvi te 
neprofitne dobrodelne ustanove.

Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...

SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet, 
enoletnic....

9. CICIOLIMPIADA VRTCA MAVRICA IZOLA

BLIZU 400 OTROK |E TEKMOVALO IN ZMAGOVALO
V soboto, je na ploščadi, ob enoti vrtca Mavrica Izola v Livadah
potekala že 9. Ciciolimpiada, na kateri je tokrat uspešno 
sodelovalo okoli 370 otrok. Otrokom izolskega vrtca so se v igrah 
pridružili otroci obalnih vrtcev in vrtca Koroška vrata iz
Maribora. Male tekmovalce so športno vzpodbujali starši in ostali
člani družin. Vse prisotne pa je že na začetku pozdravila županja 
Breda Pečan, ki je poudarila, da je ta prireditev po devetih letih 
že prerasla v tradicionalni dogodek.
Animator, Sten Vilar je popeljal otroke skozi igre z dobro voljo, 
smehom in čisto pravimi življenjskimi nauki. Strokovne delavke vrtca 
so domiselno, ustvarjalno in strokovno zasnovale igre in skupaj z 
otroki izdelale vsa sredstva zanje. Ob tem sta jih vodila spoznanja, 
da je otrokova osnovna dejavnost igra in da je gibanje ena osnovnih 
otrokovih potreb.
V idejni zasnovi naše Ciciolimpiade sta dva temeljana reka:
»Pomembno je sodelovati in se igrati«, ter »Vsi mi mladi
tekmovalci smo ponosni zmagovalci«, zato so vsi sodelujoči tudi 
dobili medalje, skupine pa priznanja. Da so bili vsi otroci in 
strokovne delavke enotno oblečeni je poskrbela Droga Kolinska z 
majicami.

Rdeča nit tokratne Ciciolimpiade je bila »Ob morju smo doma«, 
kar bi v govorici otrok pomenilo »v naši Izoli«. Igre, v katerih so se 
vsi otroci dobro izkazali, so prikazovale nekatere značilnosti našega 
mesta. Tako so ob skrbni pripravi nanje otroci spoznavali svoje mesto 
in pripravili ustvarjalno razstavo - maketo Izole, ki se je bohotila čez 
vso telovadnico vrtca.
Do naslednje Cicioliolimpiade pa naj velja slogan: SONCE SIJE, 
MORJE VALOVI, VESELO SE IGRAMO VSI! (S. B.)

HROŠČI NA, MOTORJI POD BELVEDERJEM
Ta konec tedna bo Belvedere z okolico v znamenju hrupa motorjev 
in vonja becina. Na Belvederju, natančneje v avtokampu Belvedere 
bodo namreč pripravili tradicionalno srečanje ljubiteljev VW vozil 
oziroma hroščev, ki so večinoma preurejeni in polepšani do komaj 
prepoznavnosti. V petek, 3. junija bodo pripravili Veliki VW 
RockVRoll Party z gosti v živo - The Lucky Cupids! Vstopnine 
ni. Tridnevno srečanje organizira Euro VW Club 2002 iz Izole.

Pod Belvederjem pa bodo gostovali motoristi, ljubitelji velikig 
chopperjev, člani mednarodnega združenja Gremium. Tudi tokrat bodo 
prišli iz različnih držav in tudi pri njih bodo kitare preglasile vse 
druge ritme in zvoke.
Skratka, obiskovalci Gaviolija bodo morali v nedeljo poiskati novo 
prizorišče za odmetavanje svojih odpadkov.
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Nogomet 
2.SNL
Šmartno - Izola Argeta 1:1 (0:0)
Šmartno - Mestni stadion, gledalcev 
50, sodnik T. Babnik (Lj.) 6,5.
Strelca: 1:0 - R. Jelen (60), 1:1 - 
Čauševič (75).
Izola Argeta - Rupnik 6,5, Pahor 
5,5(od 58. Lazar 6), Sirotič 5,5, B.
Božič 6, Krajcer 6,5, Šabič 6,5,
Ostojič 5,5(od 46. Šukalo 5,5),
Rastoder 6, Batista 5,5, Čauševič 6,5,
Zebec 6.
Tudi zadnje gostovanje Izolanom ni 
prineslo zmage. Potihem so jo seveda 
pričakovali, toda Šmartno je prikazalo 
povsem drugačno podobo, kot bi 
pričakovali glede na trajno zadnje 
mesto na lestvici. Pol ure prvega dela 
tekma ni bila zanimiva, zatem pa so 
domači imeli tri zelo dobre 
priložnosti. V prvi je Rupnik potrdil, 
da postaja vse boljši vratar, zatem je 
Šabič odbil žogo z golove črte in 
tako preprečil vodstvo domačih, ki so 
že v naslednjem napadu zadeli okvir 
izolskega gola.
Izolani, ki so v prvem polčasu imeli 
le nekaj polpriložnosti, so v začetku 
drugega vzpostavili ravnotežje na 
igrišču. Oba trenerja sta kmalu 
izvedla nekaj menjav, ki so se bolj 
obrestovale domačim, saj je Jelen
takoj po vstopu zatresel mrežo
Izolanov. Kljub vodstvu Šmartno ni 
popustilo in je bilo nevarno tudi v 
nadaljevanju. Prvo resnejšo priložnost 
so naši imeli okoli 70. minute, ko je 
vratar Šmartnega ubranil strel Zebca 
z bližine. Malo pred koncem je Čauševič po 
podaji Rastoderja izkoristil napako domače
obrambe in proti tokrat boljši ekipi Šmartnega 
iztržil točko za Izolo Argeto.
Zadnje srečanje prvenstva bodo Izolani odigrali 
doma v nedeljo ob 16.30, v goste pa jim prihaja 
Supernova Triglav. (BRANKO VUGA)

3.SNL-zahod
NK Portorož-Piran: Avtoplus Korte 3:1 (2:0)
1:0 - Palamar (5’), 2:0 - Ademi (21’), Štampfer 
(59'), 3:1 - Palamar (63'),
Avtoplus Korte: Sirotič Elvis, Pucer Aleš,
Stepančič Marjan, Muminovič Elvis, Serdinšek 
David, Bauer Borut, Bašič Damir, Štampfer 
Miroslav, Božičič Zoran, Mujkič Damir, Baruca 
Arne
Menjave Avtoplus Korte: Bauer / Martincih (6'), 
Mujkič / Baruca (36'), Baruca / Benko (87')
Kortežani nadaljujejo z bledimi predstavami in 
tokrat so klonili proti zadnjeuvrščenemu 
Portorož-Piranu ter se tako zelo približali 
tretjeligaškemu dnu od katerega jih loči le še 
šest točk. Že v nedeljo pa jih čaka tekma z 
najvišje uvrščenim primorskim tretjeligašem iz 
Brd in obeta se trd boj za vsaj eno točko.

Namizni tenis
V soboto je na Zgoniku pri Trstu potekal peti 
turnir Alpe Adria na katerem so sodelovali 
tekmovalci in tekmovalke iz Avstrije, Hrvaške, 
Slovenije in Italije.
V kategoriji kadetinj je prvo mesto prepričljivo 
osvojila Kristin Fatorič, ki v finalnem delu 
turnirja ni prepustila nasprotnicam niti seta. V 
četrtfinalu je s 3:0 premagala Manojlovičevo iz 
Umaga, v polfinalu s 3:0 Siličevo iz Vrtojbe in 
v finalu z enakim izidom še Kraljevo iz 
Zgonika.
Lep uspeh je med kadeti dosegel Simon Frank, 
ki je za med 4 premagal Keka iz Logatca, v 
boju za finale pa izgubil proti Avstrijcu 
PLattnerju, ki je v tej kategoriji med najboljšimi 
v Evropi. V finalni del turnirja se je pri kadetih 
uvrstil tudi Blaž Petrina, ki je med 4 izgubil 
proti Divkoviču z Reke.
Petra Kukovec je v kategoriji mladink osvojila 
drugo mesto.V finalu jo je namreč premagala 
Ridolfi iz Zgonika. V kategoriji mladincev pa se 
je v finalni del turnirja uvrstil Gregor Vukovič, ki 
je v polfinalu z 2:3 izgubil proti Kovačevu iz 
Opatije.

MAIA GRIZEL) TRETJA
V nedeljo so v Logatcu na svojem 
top turnirju igrale mlajše kadetinje.
V prvo kvalitetno skupino je bila 
poklicana Maja Grizelj, ki je s 
petimi zmagami in dvema porazoma 
osvojila tretje mesto. S tem 
rezultatom je potrdila, da sodi med 
tri najboljše mlajše kadetinje v 
državi.
V drugo kvalitetno skupino so 
vpoklicali Urško Bernetič ki je bila 
z eno zmago in šestimi porazi osma. 
Kljub šestim porazom je turnir 
dobro odigrala, saj je imela realne 
možnostio premagati vsaj še tri 
nasprotnice. Le zbranosti je 
zmanjkalo.

Balinanje
VISOK PORAZ JADRANA S PRVAKI 
Center Pekarna Vrhnika: Jadran 
Izola 21:1 (210:137)
Jadranje
VMedemblikuspetvvrhu
Kot narekuje tekmovalni protokol, 
so ob koncu prvorazredne 
Holandske regate sinoči v 
Medcmbliku najzaslužnejšim podelili 
še priznanja. Dve sta končali okoli 
vratu slovenskih jadralcev - Gašper 
Vinčec se domov vrača z bronastim 
nakitom, medtem ko se Žbogarjeva 
najnovejša »ogrlica« lesketa v 
srebrnem odtenku.
Četrti in obenem zadnji tekmovalni 
dan je jugozahodni veter začinil s 

5-6 boforji, kar je finalnim bitkam dodalo nekaj 
šarma in adrenalina. Poleg taktike je bilo veliko 
odvisno tudi od dobre telesne pripravljenosti in še 
ena prestižna regata se je za slovensko jadranje 
končala pravljično. Vlogo viteza na belem laserju 
je tudi tokrat izvrstno odigral Vasilij Žbogar in 
za to prejel srebrno kolajno, proti vojski 54 
finašev pa se je častno boril tudi svetlolasi princ 
z modrimi očmi, ki sliši na ime Gašper Vinčec. 
Slednjega sta od naziva sanjskega moškega ločili 
le 2 mesti in 24 točk zaostanka za zmagovalcem 
Ainslijcm, ter slabe 3 pike od drugovurščenega 
Grka Papathanasia. Slovenski pepelki Teja in Alja 
Čeme sta nam dajali sanjati v prvih regatah ko 
sta bili na odličnem tretjem mestu , a sta po 
obetavnem začetku iz regate v regato polzeli po 
lestvici navzdol in se v času ko je ura odbila 
konec regat znašli na 8. mestu, tako da se njuna 
470 zal ni spremenila v zmagovalno »kočijo«.
Zgodbe o uspehu tokrat nista pisala 47. uvrščena 
Mojca Zagernik, ki se v novi Ženski olimpijski 
disciplini Laser radial še ne znajde najbolje, in 
niti Jan Mikulin, ki je v floti 112 laserjev iztržil 
94 mesto

^ POGLED 
■f" S STRANI

Č/T T piše ŽARKO
za Kapučino Šporrt

Brez presenečenj tudi v rokometu ne gre. Hrpeljci 
so nenadejano a zasluženo osvojili pokalno 
tekmovanje. Celjani so morda res utrujeni, toda 
že izjava Rutenkc, da se zaključnega banketa ne 
bo udeležil, ker si pač tega ne zasluži, nekaj 
pove. Tako se je končala letošnja sezona.

Nekateri so že povedali kaj nameravajo v bodoče, 
ostaja pa kar nekaj skrivnosti. Morda preseneča 
odločitev Velenjčanov. Novi trener namreč prihaja 
iz Skandinavije, saj naj bi bil njihov način igre 
najbližje Velenjskim igralcem. Vajdi bo pri 
Preventu zamenjal Čotaija, a tudi veliko igralcev 
bo zamenjalo sredino. Nekateri hote, drugi pa 
malo »na silo«. Igralci bodo zdaj malo počivali a 
nove obveznosti bodo kmalu tu. Aktivni pa 
ostajajo vsi reprezentanti, saj se v Španiji 
začenjajo priprave na Mediteranske igre. Vse do 
konca prestopnega roka se bodo vrstila tudi 
potovanja tekmopvalcev in spet se bodo nekateri 
zapletali, ker ne poznajo registracijskega
pravilnika. Spominjamo sc primera Lubej, ko je 
ta igralec podpisal za Celje in Prule, letos pa je 
za podobno stvar poskrbela xxx. Zganili so se 
tudi uradniki a nikomu ni jasno, kako je to 
mogoče. Še najboljši izgovor ima igralka, ki 
pravi, da pač ne pozna vseh klubov, čeprav že

nekaj časa igra v Sloveniji in celo za našo 
reprezentanco. Seveda se ve, kako se bo končalo 
Ptuj je filiala Krima, Celjanke pa se Krimu ne 
smejo preveč približati. Potem je tu še
reprezentanca in presenetljiva odločitev trenerja 
Beguša, da prevzame vodenje ekipe Kočevja, ki 
je lani komaj obstala v prvenstvu, tako po 
igralski kot po organizacijski plati. Kaj je za 
vsem tem se bo kmalu videlo, saj je jasno, da 
tudi Beguš z obstoječim kadrom ne more storiti 
veliko, zato gre pričakovati selitev igralk v ta 
klub. Na seznamu igralk za reprezentanco so tudi 
tokrat nekatere naše: Argenti, Hmjič, Čvorak le 
Petrinja je bila žal poškodovana.
Res bi bilo zanimivo videti, kaj bi se zgodilo, če 
bi se vse »naše« spet zbrale v Izoli. Nekaj 
strahu bi gotovo nagnale v kosti večini 
slovenskih klubov.
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POKROVITELI TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI!
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

Izbrani reprezentanci optimistov
V izolskem zalivu je od vročine in dogajanja ta konec tedna kar 
prekipevalo, saj so se na nekaj pičlih kvadratih morske gladine samo v 
soboto odvijale 4 različne regate.
Sredi akavatorija je bila vse tri dni utaborjena množica optimistov, ki so se 
za zadnjo kriterijsko regato najbolj razprostrli po polju v obliki trapeza in 
lovili vstop v eno od dveh reprezentanc, nastopajočih na evropskem in 
svetovnem prvenstvu. Maestral je 74 tekmovalcem ponudil možnost, da so 
se med seboj še zadnjič pomerili v 9 plovih, kolikor je bilo predvidenih za 
zadnje soočenje in pozno v nedeljo je bil znan izzid regate in 
reprezentantov, ki bodo Slovenijo letos zastopali na dveh najpomembnejših 
mednarodnih tekmovanjih.
Sredi julija bodo na evropsko prvenstvo v Poljsko Gdynio odpotovali David 
Necmeskal in Matej Stanič iz JK Pirat, Enej Kocjančič in Veronika Fojkar 
iz JK Jadro Koper, Olimpicova Klas Kaligarič in Katja Bačko, ter Lara 
Milkovič iz JK Burja. Najpomembnejša naloga - častno zastopanje 
slovenskega jadralskega podmladka na svetovnem prvenstvu v St. Moritzu 
konec julija pa je bila zaupana Jakobu Božiču (JK Burja), Andražu Guliču 
(JK Jadro Koper), Simonu Laganisu iz Izolskega Olimpica ter Kirn in Niku 
Pletikosu iz JK Pirat. Slednji ima v obeh postavah vsega skupaj 4 
predstavnike, JK Jadro Koper ter Olimpic Izola vsak po 3 ter JK Burja 2 
vajenca. (Jana Pines)

‘»"m

Avtomobilizem 
NA VRSTI JE RALLV KOPER
Boj za naslov slovenskega državnega prvaka se bo z relijem v Kopru, ki bo 
potekal v petek in soboto, dodobra razplamtel. Ali bo to le dvoboj, ali pa 
se bo morda v igro za vrh vključil še kateri voznik, bo jasno že ob vstopu 
v drugo tretjino prvenstva. Ekipa Dunlop OMV Racing bo v domačem 
okolju Andreja Jereba še pod posebnim drobnogledom in pritiskom; 
motivacije seveda ne manjka, saj bo posadka Jercb-Kacin branila lansko 
zmago.
Še pred Koprom sta Andrej Jereb in Miran Kacin z novo zmago zaokrožila 
nastop na 11. Intcrspeed reliju, ki je potekal v okolici Novega Sada in 
Beograda in je tudi letos štel za FIA južno-evropski reli pokal s 
koeficientom 5. Vendarle pa 50 evropskih točk Jerebu in Kacinu ni bilo 
podarjenih, saj jima je predvsem prvi dan za vrat pošteno dihal bolgarski 
prvak Krum Donchev. Po 22 hitrostnih preizkušnjah pa je vendarle prav 
slovenska posadka na ciljno rampo zapeljala kot najhitrejša posadka.
Dirke na obalnih cestah so bile vedno nekaj posebnega, saj od sonca 
razbeljen asfalt ne nudi veliko oprijema. Če k temu dodamo še letos razviti 
avtomobilistični park in temperamentno publiko, se lahko dejansko nadejamo 
zanimivi in kakovostni dirki. Reli v Kopru poteka letos drugič. Skupna 
dolžina relija je 245 kilometrov, devet hitrostnih preizkušenj pa bo dolgih 
132 kilometrov.
Andrej Jereb: "Čaka ms dirka z veliko težo, saj poteka v moji domači okolici. 
Zagotovo bomo deležni dodatnega pritiska, konkurenti se bodo dobro pripravili 
na nastop in tako nas ne čaka lahko delo. Odločilne hitrostne preizkušnje so 
znane vsem, zato nihče ne bo imel večje prednosti, zato lahko znova 
pričakujemo lepo dirko. Od mene vsi pričakujemo zmago, jaz pa lahko rečem 
le, da bo borba za najvišjo stopničko dejansko ostra in tako zanimiva za 
gledalce. Upam, da se bom na dan dirke dobro počutil in da nam na koncu 
dejansko uspe. Napasti bo treba od prve hitrostne preizkušnje naprej, saj gre za 
krajši reli, kjer ni prisotne toliko taktike. Po nastopu na reliju Interspeed 
počasi dobivam prave občutke pri vožnji letošnjega dirkalnika, torej podobne 
lanskim in upam, da nam bo šlo tudi v Kopru dobro!'
Tudi drugo izolsko posadko, Tom Nemarnih in Miloš Počkaj, čaka eden 
najpomembnejših nastopov letos. Rally Koper je njuna domača dirka, zato 
od tega nastopa še posebej veliko pričakujeta. Po dveh odpeljanih 
tekmovanjih je uigranost moštva dosegla določeno raven, avtomobil se je 
izkazal za vzdržljivega, pa tudi poznavanje nastavitev in obnašanje ni več 
neznanka. Dvakrat zapored sta se Tom in Miloš uvrstila tik pod vrh 
slovenske konkurence na dveh rallyjih s povsem različnimi podlagami. Tom 
Nemarnih in Miloš Počkaj sicer dobro poznata značilnosti podlage in 
konfiguracijo cest v zaledju Kopra. Pravo spoznavanje pa sta opravila 
minuli konec tedna.
Tom Nemarnih: Čeprav so vse dirke enako pomembne, saj prinašajo enako 
število točk, pa je za naju z Milošem nastop na domačih cestah Rallyja Koper 
nekaj posebnega. Tudi trasa je končno 100 odstotno asfaltna in primerna tudi 
za tip dirkalnika, kot je najin. Prav zato od rallyja veliko pričakujeva.

Veslanje
ZOLANI OSVOJILI VESLAŠKO RARKOLANO

V nedeljo 29.maja smo se vsi obalni veslaški klubi udeležili regate v 
Barkovljah pri Trstu. Udeležba na regati je bila najštevilčnejša doslej, na 
regati je sodelovalo kar 720 veslačev iz 18.ih klubov iz tržaške regije, 
hrvaške Istre in slovenske obale.
Regata se je v prvem delu odvijala v normalnih razmerah za veslanje, 
dočim je proti poldnevu pričela nagajati močna pripeka, kar je zelo motilo 
veslače (32°C). Nekajkrat je bila regata celo prekinjena zaradi slabosti 
posameznih veslačev. No obalni veslači se nismo dali in smo odlično 
nastopali v vseh prijavljenih disciplinah. Ekipno 1.mesto kot tuji klub je 
osvojil Veslaški klub "IZOLA" Izola. Izolani so zmagali ekpino tudi med 
lahkimi veslači, vendar se je točkovanje štelo le za klube tržaške regije. No 
kljub vsemu smo bili veslači zadovoljni s prikazanim.
IzolanaBine PIŠLAR in Majda JERMAN sta nastopila po dvakrat (v enojcu 
in dvojnem dvojcu). Binetu je uspelo zmagati v enojcu in skupaj s klubskim 
kolegom Leonom Vrtovcem še v dvojnem dvojcu, dočim pa to ni uspelo 
Majdi. Zmagala je v enojcu, v dvojnem dvojcu pa se veslačice Timava iz 
Monfalcona in tržačanke iz Satumie niso pustile presenetiti, tako da je 
skupaj s soveslačico Vanjo PAULETIČ osvojila 3.mesto.
Ostali rezultati:
Dvojec brez krmarja-člani: Matja BEMBIČ, Marko BEADER 4,mesto;
Dvojni dvojec-mlajši mladinci: Jakob MARKUŽA, Tim GORNJEC 3.mesto; Dvojni 
četverec-mladinci: Borut REŠČIČ, Sandi KRŠUL, Matej HOČEVAR, Zoran VUKOJEVIČ 
S.mesto;
Enojec-mlajše mladinke: Tanita HOTUJEC4.mesto;
Enojec-pionirke 93'in mlajše: Allegra ŠVAGELJ 7.mesto;
Dvojni dvojec-pionirji 93'in mlajši: Alexander MIKAC, Miguel FRUMEN 4.mesto; Dvojni 
dvojec-kadeti: Tadej JAPELJ, Matej KRULČIČ1.mesto;
Dvojni dvojec-pionirji 92': Matej VELJAK, Kevin UKOTA 1.mesto; Dvojni četverec-člani: 
Marko BEADER, Mitja BEMBIČ, Danilo VRČON, Leon VRTOVEC 2.mesto;
Enojec-mladinke: Tea OKORN 2.mesto
Enojec-pionirji 93'in mlajši: Armin JAŠAREVIČ S.mesto; Enojec-pionirji 92’: Lovro MEKIŠ 
2.mesto, Jaka ŠTURM 3.mesto, Peter LENARČIČ S.mesto, Dejan STOJNIČ 4.mesto; 
Dvojni četverec-mlajši mladinci: Tim GORNJEC, Jakob MARKUŽA, Dejan SANDIČ, Sandi 
KRŠUL 2.mesto.
Dvojni dvojec-mladinci: Matej HOČEVAR, Zoran VUKOJEVIČ 4.mesto;
Enojec-člani: Danilo VRČON 4.mesto;
Dvojni dvojec-mlajše mladinke: Tanita vHOTUJEC, Zala ŽVAB 4.mesto; Dvojni 
četverec-pionirji: Marko BOLHA, Tilen BOŽIČ, Blaž SLAVEC, Matej HRVATIN 3.mesto; 
Enojec-mlajši mladinci: Dejan SANDIČ 1.mesto, Tilen PIRC S.mesto;
Enojec-mladinci: Borut REŠČIČ l.mestp, Zoran VUKOJEVIČ S.mesto; Dvojni 
dvojec-mladinke: Tea OKORN, Vanja PAULETIČ S.mesto;
Obalne veslače čakajo v prihodnjih tednih težke preizkušnje. Reprezentančni veslači 
(mladinci in članijimajo v obdobju od 03.junija do 12.junija skupne treninge v Mariboru in 
na Bledu ter posamezno po domačih klubih. Člani bodo nastopili prvič v juniju na drugi 
tekmi svetovnega pokala v Munchnu (16.do 19.6.). Od obalnih veslačev se bodo tekme 
udeležili izolani Bine PIŠLAR, Majda JERMAN in Boštjan BOŽIČ ter koprčani 
Davor MIZERIT in Gregor NOVAK Ti veslači bodo nastopili konec junija na 
mediteranskih igrah v Španiji (Almeria). Med obema regatama pa čaka veslače že 
SO.tradicionalna mednarodna veslaška regata na Bledu. Tudi letos je bila regata uvrščena na 
koledar mednarodne veslaške federacije. Organizatorja Veslaška Zveza Slovenije in VK 
BLED pa pričakujejo rekordno udeležbo. Še posebej bodo s kvlitetnimi posadkami izstopali 
Italijani med mladinci in mlajšimi člani. Za Majdo JERMAN bo nastop na Bledu in na 
mediteranskih igrah odločilni kriterij za nastop na svetovnem prvenstvu za A članice na 
Japonskem. Vsekakor bi bila za Majdo to velika vzpodbuda za nadaljnje delo. Poleg tega 
velja omeniti, da se v samostojni Sloveniji še nobeni slovenski veslačici ni uspelo uvrstiti 
na svetovno prvenstvo članov A. Na lanski olimijadi je v osmercu nastopila ljubljančanka 
Romina Štefančič, vendar je nastopila za reprezentanco Kanade.

ŠPORTNA ZVEZA IZOLA - UNIONE SPORTIVAISOLA 
VABI NA

OLIMPIJSKI TEK 2005
PRIREDITEV BO V SOBOTO 4. JUNIJA 2005

PRIREDITEV JE REKREATIVNEGA ZNAČAJA
PRIČETEK IN CILJ STANA PEŠČENEM DELU PARENCANE OB 
POLJSKIH OBJEKTIH VINA KOPER V VINOGRADU RICORVO 

PRIJAVE: PRIJAVITE SE LAHKO NA STARTNEM MESTO OD 16,30 URE DALJE 
PRIJAVNINA: PRIJAVNINA ZNAŠA 500 SIT PO UDELEŽENCU 

URNIK: POHOD PRIČNE POB 17. URI 
START TEKA BO OB 17,30 URI

PROGA: PROGA ZA TEK JE POPOLNOMA ZAPRTA ZA VES PROMET, 
POHOD BO VODEN

ŽREBANJE PRAKTIČNIH NAGRAD BO OB 18,30 URI ZA VSE REDNO 
PRIJAVLJENE UDELEŽENCE.

PARENCANA BO ZAPRTA ZA VES PROMET, OD TRANSFORMATORSKE 
POSTAJE OB JUŽNI CESTI DO KRIŽIŠČA PARENCANE Z LOKALNO 

CESTO STRUNJAN - BELVEDER, OD 17. DO 18. URE.
VABLJENI!
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Maj niča v Kortah v

ZBOROVSKO PETJE SE NE BO IZUMRLO
V prejšnji številki Mandrača smo zapisali, da bo pianistka Zarja 
Vatovec, velik glasbenih talent našega podeželja, nastopila na 
mednarodnem tekmovanju v Bologni. Želeli smo ji srečno pot. No, in 
ta pot je bila zanjo res srečna v četrtek, 26. maja. Bila je absolutna 
zmagovalka v kategoriji 16 -17 letnic. V petek, 27. maja je tam 
nastopila tudi na zaključnem koncertu najboljših vseh kategorij. 
Čestitke pianistki Zarji Vatovec in njeni profesorici, mag. Aleksandri 
Alavanja Drucker!

REVIJA OTROŠKIH CERKVENIH ZBOROV
V soboto, 28. maja smo imeli v kortežanski cerkvi otroško 
majnico, kot se imenuje majska revija otroških cerkvenih zborov, 
ki so jo že šestič po vrsti za zbore slovensko istrskih župnij 
priredili v Kortah.
Na tej majnici so nastopili: domači otroci združeni v Otroškem 
župnijskem zborčku Alabare, Otroški župnijski zborček Koper - 
Stolnica, Otroški župnijski zborček Koper - Sveti Marko, Otroški 
župnijski zborček Izola in Otroški župnijski zborček Lučka iz Lucije. 
S posebnim programom in svojim »debijem« nas je presenetila 
domača trojka KAN -TRI. Že smo mislili, da bo to kaka verzija 
KAN - KANA, ki bi v cerkev gotovo ne spadala, pa smo se 
razveselili naše trojke, ki zaradi pogostega sodelovanja prav res ni v 
zadregi, kadar je treba nastopiti - tako z branjem kot s petjem. 
Bravo!
Kako bi to »revijo« ocenili? V zborčkih so dobri pevci, nekateri 
naravnost odlični. Pelo se je ob spremljavi inštrumentov: ali so se 
spremljali sami otroci ali so jih pospremili odrasli. Priznati je treba, 
da je delo z otroki v okviru cerkve vse prej kot lahko in enostavno, 
saj so nekateri otroci vsestransko obremenjeni v šoli, v glasbeni šoli, 
pri Flipu in še kje. Nekateri na podeželju so iz oddaljenih vasi, v 
mestih pa imajo drugačne težave - pomanjkanje ugodne klime za 
delo »te sorte«. Ta klima se žal dokaj uspešno »vrašča« tudi na 
podeželje... Zato je vse, kar smo slišali in videli vredno pohvaliti, tako 
otroke, zborovodje kot starše, ki s svojo osveščenostjo, vzgledom in 
razumevanjem, predvsem pa s trdno vero otrokom stojijo ob strani. Opazili 
smo, da je s strokovnim delom na pevski tehniki, čeprav imajo za pevske 
vaje izredno skopo odmerjen čas, vendarle mogoče doseči, da mladi in 
doraščajoči zapojejo doživeto in iskreno - tudi v višjih glasovnih legah in v 
velikem tonskem obsegu, kar je še posebej hvalevredno.
Naj zaključim z besedami g. Albina iz publike: »Bilo je zelo lepo in prav 
je, da to petje in kulturo nasploh gojimo še naprej, zato nasvidenje prihodnje 
leto! Potrudimo se, da obdržimo našo majnico in da bo vedno boljša!« 
(NM)

Manhattan N.^
Galerija ke»rub!n 
Ljubljanska 41 • Izola

V torek zvečer so redni in dodatni obiskovalci Shoto kluba lahko 
uživali ob manj električni a zato nič manj razgibani glasbi. Nastopila

sta prijatelja iz 
Londona, John in
Daina Ashmore. On je 
eden najbolj znanih 
londonskih studijskih 
kitaristov, ona pa
izvrstna pevka sicer 
Avstralka po domovini. 
Večer je bil še lepši
zato, ker sta ga
vpeljala Žeži in Evgen 
iz skupine Folpi.

ui ifeirr.* n^mfffrni ir »i.iBBflHsMMHIHi

DORI BURUBU - IZDELKI IZ SLANEGA TESTA
RAZSTAVA V VITRINI USTVARJALNOSTI V MESTNI 
KNJIŽNICI IZOLA

Tokrat se je s prelepimi izdelki iz slanega testa predstavila gospa 
Dori Burubu iz Lucije. Z oblikovanjem slanega testa se ukvarja že 
dobrih deset let in je za svoje mojstrsko izdelane okrasne predmete 
dobila tudi status umetnostne obrti. Vseh spretnosti priprave testa, 
oblikovanja in peke se je naučila sama in s pomočjo knjig. Sama 
pravi, da je največji izziv pri tem delu prav peka: »Testo naredim iz 
moke, soli in vode. Oblikujem izdelek in ga posušim, nato sledi
peka. Slano testo je živa snov in čas pečenja je odvisen od
vremenskih vplivov, vlažnosti zraka in drugih pogojev. Potrebno je 
zelo paziti na vse te dejavnike, saj se izdelki ob nepravilni obdelavi 
radi lomijo. Ko je izdelek pečen, ga pobarvam, nato pa še polakiram, 
da je zaščiten pred vlago. Rada oblikujem ta material. Zaradi 
mehkobe je gnetenje testa zelo sproščujoče. Ustvarjanje pa mi nudi 
tudi notranje zadovoljstvo.«
Dori Burubu je to zvrst umetniškega izražanja izbrala zaradi
sporočilnosti materiala: »Voda je vir vsakega življenja in simbol
očiščenja. Sol je simbol modrosti, moka, iz katere je naš vsakdanji 
kruh, pa je simbol obilja. Kruh je že odv tretjega tisočletja pred 
našim štetjem človekovo osnovno živilo. Že takrat so peki testo
oblikovali na najrazličnejše simbolične načine. Izdelki iz slanega testa 
so znani že tisočletja. Našli so jih v Egiptu, Grčiji in Rimu ter 
v drugih deželah, kjer so cvetele stare kulture. Ljudje so izdelke iz
slanega testa darovali bogovom, da bi si od njih izprosili obilje,
srečo in zdravje. Kot daritven, obredni predmet so figurice iz slanega 
testa še danes znane v srednji Ameriki, kjer jih izdelujejo potomci 
Majev. V srednjem veku je kruh dobil posebno veljavo še zaradi 
teološkega pomena, ki gaje imel v krščanskem obredju.«
Sama motive išče v naravi. Oblikuje reliefne slikice, na katerih
upodablja drevesa s sadeži, sadje, kot so hruške, jabolka, grozdje. 
Med cvetlicami je največ tulipanov, sončnic in škmicljev. Tu so še 
jadrnice in ribe, adventne svečke, pa tudi poljska strašila in 
čarovnice, angelčki in punčke s šopki rož. Ljubki so motivi mladih 
zaljubljencev, mladoporočencev in zaljubljenih muc, ki sedijo kje na 
kakem zidu in opazujejo morje, galebe in jadrnice. Upodablja pa tudi 
notranjost hiš, otroške sobe, kuhinje, kamine in zidane štedilnike. 
Dori izdeluje tudi voščilnice. Narejene so iz ročno izdelanega papirja, 
slanega testa ali niti za vezenje, motivi pa so preprosti: ornamenti, 
spirale, krogi, vijuge.
Svoje izdelke Dori prodaja v trgovinah s spominki in takih, kjer
prodajajo izdelke domače umetnostne obrti. Vodi pa tudi tečaje 
oblikovanja slanega testa: »Tečaje sem imela že v Tartinijevi hiši v 
Piranu, kjer je sedež italijanske skupnosti, v Luciji v slovenski in 
italijanski osnovni šoli, pa tudi v Domžalah, kjer sem dvakrat vodila
delavnico oblikovanja slanega testa za vzgojiteljice iz vrtcev.« V
tednu knjige smo jo povabili tudi v našo knjižnico in ker je bil
odziv tako velik, nam je obljubila, da bo rada prišla še kdaj.
Izdelki iz slanega testa avtorice Dori Burubu bodo v vitrini 
ustvarjalnosti v Mestni knjižnici Izola na ogled do 21. junija. 
Prisrčno vabljeni!
______________________________________________________ _________ Špela Pahor



RUDI
BUČAR

KONCERT
Manziolijev trg 
Petek, 3 / VI / 2005 
ob 21.00

Prireditelj: Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola

Galerij a Krka - Zdravilišče Strunjan 
razstava umetniških del E IVI I E G A
BOLŠJI SEJEN IGRAČ
ki bo v soboto, 4.6.2005 pred prostori DPM Izola (park Pietro 
Coppo) od IO. - 17. ure. Svoje stare igrače lahko prodate, 
podarite ali zamenjate, ali pa kupite nove.
Hkrati bo potekal tudi srečelov, nastopi naših malih plesalk, pekli 
bomo piškote, ustvarjali in še kaj bi se našlo. (DPM Izola-skupina 
Zvezdice)

KULTURNO DRUŠTVO PETER MARTINC KOPER
vabi otroke od devetega leta dalje na začetni tečaj francoskega 
jezika. Štirideseturni tečaj francoščine bo od jeseni do konca 
pomladi potekal enkrat tedensko v pravljični sobi v Mestni 
knjižnici Izola.
Informacije: Neva Zajc: 041 692 389

Mladinski pevski zbor Glasbene šole Koper je zmagovalec
Mladi izolski in koprski pevci, ki skupaj pojejo v Mladinskem 
pevskem zboru Glasbene šole Koper pod vodstvom Maje Cilenšek, 
so ponovno slavili. Na 2. tekmovanju otroških in mladinskih 
pevskih zborov Primorske, ki je bilo 14. maja 2005 v Novi 
Gorici, so dosegli zlato priznanje s pohvalo za doseženih 90 točk, 
kar je pomenilo prvo mesto med mladinskimi zbori.
Prejeli so tudi priznanje za najboljšo izvedbo sodobne slovenske 
skladbe (A. Čopi: Bele ladje) ter zlato plaketo kot najvišje ocenjeni 
zbor na tekmovanju. Maja Čilenšek pa priznanje zborovodkinji za 
najboljšo izbiro programa.
Zdaj pa se že vneto pripravljajo na mednarodno tekmovanje v 
Olomoucu na Češkem.
V nedeljo, 5. junija ob 19.00, jih bomo lahko slišali na 
krajšem nastopu v dvorani Glasbene šole Koper.

(Kristina Babič)

FIEROGA SE PREDSTAVI V KOPRU
Sklad Silva je invalidska organizacija, ki združuje ljudi s posebnimi 
potrebami, njihove starše, sorodnike, prijatelje in vse, ki podpirajo 
njihova prizadevanja za boljšo bodočnost duševno in telesno prizadetih 
ljudi. Sklad Silva deluje v obalno kraški regiji.
S skladom Silva sodeluje tudi Društvo likovnih umetnikov Insula. Šest let 
zapored, v pomladanskem času, s svojimi člani organizira likovno delavnico 
v stari istrski vasici Fijeroga, kjer ima Sklad Silva svoje zatočišče. 
Ustvarjena dela avtorji namenjajo kot pomoč Skladu Silva. Letos so se 
odločili stvaritve, ki so nastale na letošnji delavnici dne 21. maja predstaviti 
tudi na razstavi. Dela bodo na ogled v galeriji SQART v Kopru, dne 03. 
junija 2005, z otvoritvijo razstave ob 19. uri.
Sodelujoči avtorji na letošnji delavnici so: Zvest Apollonio, Jure Cihlar, Janko 
Kastelic, Mira Ličen KrmpotiČ, Ljerka Kovač, Erik Lovko, Janez Matelič, 
Radko Okctič, Dušan Podgornik, Franco Vecchict in Rok Zelenko.
Pri organizaciji delavnice sta sodelovala Dejan Mehmedovič, vodja galerije 
Insula in Jurij Švagelj, predsednik Sklada Silva.

galerija ALGA
V četrtek, 2. julija ob 19.30 
bo otvoritev letne razstave del 
društva JJK Izola

"DUŠA ZALEDJA". I -

iMsitB

galeri jall\ SUL A
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03

razstava

Bojan Bensa
»Borilci«
Vliudno vabljeni na razstavo

Šarm italijansk^gdg
Predstavitev 60 kreacij italijanskih modnih oblikovalcev, 
ki so ponesli sloves italijanske mode v svet
v Manziolijevi Palači v Izoli.
Italijanska samoupravna narodna skupnost Izola 
Italijanski inštitut za kulturo v Sloveniji / Univerza na primorskem 
Razstava bo na ogled do 16. junija 2005.

tl-

PIERRE KLOSSOVVSKI
RISBE 1954-1992
GALERIJA LOŽA KOPER, 29. APRIL -10. JUNIJ 2005 

Hommage Pierru Klossoivskcmu ob stoti obletnici rojstva

Prijetno vabljeni v 
deželo knjig v 
izolsko knjigarno,

J—Y—L
L! BRUS

kjer si knjige lahko v miru pogledate, ob knjigah 
posedite in se o njih pogovorite. Vašim željam 

bomo toplo prisluhnili in vam želene knjige tudi 
naročili.

Obiščite nas od ponedeljka do petka od 9.00 
do 12.00 ure in od 16.00 do 19.00 ob 

sobotah od 9. do 13. ure 
ali na spletni strani www.libris.si.

Izola / Manziolijev trg 6, Izola / (05) 64 00 135

KINO ODEON -Artkino
2. -3.6.ob21.00ter 4.6.ob 19.00 MASAJIlleilser:PascalPiluon

3. -5. G. ob 17.45 ra naimlajše obiskovalce animirani film MEDVEDEK PU IN SL0V0N
v

2.-3.6.ob 19.00,4.6.ob21.00tor 5.-l6.ob19.00 ŽIVLJENJE POD VODO R:WesAnderson 

5.-7. G. ob 21.00 ter 8.6. ob 18.00 P RO PA D Zodnji vzdihljaji Adolfa Hitlerja la tretjega rajha

8. -11.6.ob21.00JESEN PRIHAJA DUNJA MOJARožiserUubiAaSainardi;
9. -14.6.obl9.0oDALTONI Režiser PhiHppeHalm

Rodoslovci!
Sestanek Obalne sekcije Rodoslovnega društva je danes, 2.junija 

ob 17.uri v Mestni knjižnici v Izoli.
Vabljeni!

D.Slekovec

Informacijska pisarna Skupnost Srečanje Portorož

Pomoč odvisnikom in njihovim staršem
tel: 67 46 700 vsak dan od 8. do 16.ure
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Prometna varnost

V sredo zjutraj, kakšne pol ure čez polnoč je na 113 poklicala 
voznica os.avtomobila in sporočila, da je na obalni cesti pred 
Izolo skoraj povozila moškega, ki hodi po cesti. Policisti, so 
seveda takoj odhiteli na kraj in pešca izsledili.
Kot se je izkazalo je 22 letni pešec, ki je bil moker in ogrnjen v 
spalno vrečo pred tem z avtomobilom na Rudi pred Izolo zapeljal 
morje. Mokrega fanta so policisti odpeljali do bolnišnice kjer so 
ugotovili, daje k sreči v nesreči dobil lažje poškodbe.
Preizkus, ki so ga opravili policisti je pri vozniku pokazal 0,46 
miligrama alkohola (po starem okoli 0.9) v izdihanem zraku zato bo 
sledil obdolžilni predlog.

MALI, ČRNI NEVARNI
Zgodilo se je konec tedna. Najprej je ob 16.10 uri neznani 
voznik manjšega črnega vozila peljal od Izole proti Šaredu ter 
pri srečevanju oplazil drugo vozilo in s kraja odpeljal brez, da 
bi udeležencu nudil svoje podatke.
Druga se je pripetila ob 16.45 uri v Portorožu pri odcepu za 
Bernardin, kjer se je poškodoval 40 letni kolesar. Na kraju je bilo 
ugotovljeno, da je nesrečo povzročil neznani/a voznik/ca z manjšim 
vozilom črne barve, s podolgovatimi lučmi, ki je verjetno 
poškodovano po sprednjem levem blatniku oz. odbijaču. Po trčenju s 
40-letnim kolesarjem je črni osebni avtomobil odpeljal v smeri 
Portoroža, ne da bi voznikca poškodovanemu nudil/a pomoč in 
posredoval/a svoje podatke. Vse, ki bi o nesreči oz. povzročitelju/ici 
kaj vedeli naj prosim pokličejo na tel. št. 113. V nesreči je kolesar 
utrpel hude telesne poškodbe in ostal na zdravljenju v Bolnici Izola.

KO BOM ŽIVEL V IZOLI
JULIJA SE MI BO URESNIČILA ŽELJA. PRESELIL SE 
BOM V NOVO STANOVANJE V IZOLO. KUPILI SMO GA, 
DA BOM IMEL BLIŽJE ZA IT KAMORKOLI.

ŽIVEL BOM SAM S SVOJO 
MAČKO POLDKOTOM. KO 
BOM ŽIVEL V IZOLI, BOM 
VSTAJAL OB POL
SEDMIH, BOM KAJ
POJEDEL IN POPIL IN 
BOM ŠEL VEN. NAJPREJ 
SE BOM ŠEL KOPAT V 
SAN SIMON,
KO BO RATALO VROČE, 
BOM ŠEL ŠE PO 
NAKUPIH IN DOMOV. JAZ 

SEM POLETI MED ENAJSTO IN PETO POPOLDAN RAJŠI 
DOMA NA HLAJENJU. KO BOM DOMA SI BOM NEKAJ 
SKUHAL, RECIMO ENO PAŠTO ALI RIŽ, POTEM BOM 
POR1HTAL POLDKOTA IN MU DELAL DRUŽBO DO 
PETIH
GLEDAL BOM ŠE TELEVIZIJO IN POSLUŠAL RADIJO, 
SAMO POTIHO, DA NE BI MOTIL SOSEDOV. PO PETIH 
BOM ŠEL V MESTO POHAJAT, GLEDAT STOJNICE IN 
NA SLADOLED.
V IZOLI BOM SIGURNO HODIL ZVEČER ZADOVOLJEN 
SPAT. (ALEN)
Žlico Brodeta urejajo varovanci izolske enote Varstveno delovnega centra Koper.

Ob 12.30 uri so bili policisti obveščeni o prometni nesreči na cesti 
Belveder-Podbelveder. Nesrečo je povzročil 20 letni voznik doma iz 
Kranja, ki je po ovinkasti cesti vozil z neprilagojeno hitrostjo in v 
ovinku zaviral z ročno zavoro pri tem pa se je prevrnil na streho. 
Nesreči je botrovalo tudi nekaj alkohola (0,43), ki pa ga je bil za 
voznika začetnika vseeno preveč. Na srečo pri prevračanju ni bil 
nihče telesno poškodovan.

PRAVOČASNO SO GA USTAVILI
Ob večerni uri je na 113 poklical voznik avtomobila in povedal, da ga je 
na plaži "Krke" v Strunjanu pijan voznik manjšega tovornjaka, znamke 
Zastava prijel za vrat in oklofutal, zaradi nesporazuma pri srečevanju na 
ozki cesti. Tovornjakar je za nameček še zaparkiral prijaviteljev avto, 
vendar seje s kraja odpeljal še preden so tja prišli policisti.
Policijski patrulji sta k sreči "prežečo cestno nevarnost" izsledili še 
preden se je 49-letni pijan voznik tovornjaka, doma iz Izole vključil 
na glavno cesto Portorož - Izola. Preizkus alkoholiziranosti je 
pokazal kar 1.04 miligrama alkohola na liter izdihanega zraka, kar bi 
po "starem sistemu" pomenilo kar 2.18 promila alkohola v krvi. 
Zoper pijanega voznika - pretepača so policisti spisali obdolžilni 
predlog. Kakšno cestno morijo bi tako pijan voznik tovornjaka lahko 
povzročil na cesti si raje niti ne predstavljamo, so v poročilu še 
zapisali policisti..

iRBniini

mm

KONČANA PRENOVA TRGOVIN NEPTUN NAUTICA
V družbi Neptun nautica smo zaključili
prenovo naših prodajaln. Že jeseni smo 
prodajalno v izolski marini iz
neudobnih, začasnih prostorov v
zabojniku preselili v prostore
tamkajšnjega jadralnega kluba. V 
majhni a dobro založeni trgovini lahko 
kupcem nautične opreme in ostalih z 
marino povezanih artiklov ponudimo še 
bolj neposreden, predvsem pa kvaliteten 
servis.
V prostorih nekdanje Ladjedelnice pa smo v novi prodajalni pričeli delati pred 
dobrim mesecem dni. Večja, predvsem pa bolje opremljena in dobro založena 
trgovina v glavni stavbi, pod recepcijo Jahtnega centra predstavlja korak naprej 
v prestrukturiranju nekdanjega ladjedclniškega programa, ki se umika 
donosnejšim, predvsem pa okolju prijaznejšim in turistično zanimivim jahtnim 
in superjahtnim programom. Večji prostori omogočajo še obširnejši izbor 
artiklov vseh področij sveta navtike. Razširili smo ponudbo vrvi, barv, inox 
izdelkov, sider in vsega, kar nautični zanesenjaki, serviserji in graditelji 
potrebujejo za dela, vzdrževanje in izboljšavo plovil.
Ponosni smo na korak, ki ga je v preteklem obdobju storila Neptun nautica s 
podporo vseh poslovnih partnerjev in trdim delom zaposlenih. Vabimo vas, da 
preverite naše besede in skupaj z nami ugotovite, da je Neptun nautica zdaj še 
lepši del morja na kopnem! (Neptun nautica d.o.o., A. Krebelj, direktor)

POKROVITELJ AMT IZOLA TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI!
AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 OO
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2 giugno: Festa della 
Repubblica Italiana

Ce lo siamo chiesti alcune volte, in 
occasioni come questa, guale 
significato avesseper noi il 2 giugno, 
Festa della Repubblica Italiana. 
Avevamo proposto pure che la 
ricorrenza ven is s e ricordata da par te 
della nostra Comunita con gualche 
manifestazione che ne segnasse il 
valore affettivo, ma anche guello 
storico e polit ico. In fondo, dicevamo, 
le nostre radici, che affondano 
profondamente nei valori 
deli ’antifascismo piu autentico, 
hanno contribuito alla nascita di 
guesto Stato moderno e democratico 
dal guale, non per nostra volonta, 
siamo stati esclusi. Oggi, con la 
nostra inclusione nelle integrazioni 
delTEuropa Unita, possiamo 
sostenere di essere compartecipi di 
una cittadinanza comune e colletliva, 
che soltanto in parte ci gratifica di 
guanto ci e stato sottratto nei decenni 
trascorsi: in fatto di partecipazione 
alla vita del territorio, di 
mantenimento della propria lingua e 
cultura, di tutela delle proprie 
tradizioni e della propria identitet. 
Al di la della retorica e delle 
demagogie, guindi, il 2 giugno 
potrebbe e dovrebbe diventare il 
momento di reciproco riconoscimento 
tra una matrice nazionale alguanto 
distratta ed una sua componente - 

pur se minoritaria - ancora lontana e 
con sentimenti spesso avvizziti dal 
lungo e doloroso distacco. Non per 
rivangare deludenti giornate della 
memoria o del ricordo, che ora 
trovano la contromedaglia anche 
dalFaltra parte del confine con 
l 'istituzione del 15 settembre a 
giornata di festa nazionale, ma 
piuttosto per rinsaldare importanti 
vincoli di amicizia e di parentela 
culturale che la lunga lontananza ha 
ormai compromesso in molti dei suoi 
aspetti piit significativi. Per 
ripristinare, in chi ne e rimasto per 
troppo tempo a secco, un normale 
sentimenta di orgoglio, di 
appartenenza ad un corpo nazionale 
£ culturale che, dopo tutto, proprio in 
nome di guesta comune appartenenza, 
ha saputo nei passato affrontare 
importanti prove di sacrificio e di 
umil ta.

Silvano Sau

Nuova legge sulla Radiotelevisione: 
un passo determinante verso la sconfitta finale 

della nostra Comunita
Possiamo ben dire che la proposta di legge sulla Radiotelevisione di Slovenia, dopo 
due.buoni mesi di dibattito, potrebbe rappresentare per la nostra Comunita un passo 
determinante verso la sua finale sconfitta. A nulla sono valse proteste, proposte e 
promesse: il legislatore e stato inamovibile anche alla prova fornita dal dibattito della 
Commissione per le nazionalita della Camera di Stato. Nemmeno le previste riunioni 
con il ministro per la cultura, Simoniti, ha contribuito a risollevare le sorti del dibattito. 
Non soltanto, a guanto sembra, verra tagliata la figura del direttore dei programmi 
italiani di Radio e TV Capodistria, ma ne verranno manomessi anche la funzionalita, 
le competenze e, soprattutto, Tautonomia programmatica e finanziaria di cui, in fondo, 
anche il direttore ne e un po’ il simbole. Da chiederci, allora, che cosa ne e stato del 
famoso articolo 11 dellAccordo di coalizione, al guale abbiamo dato credito nei giorni 
in cui veniva varato guesto governo e al guale avevamo dato il nostro sostegno? Come 
sempre, ci sono elementi positivi ed elementi negativi che, per il momento, non si 
possono valutare in fretta. Potremofarlo, probabilmente, guando saremo a conoscenza 
non solo di come e andata a finire la telenovela della Legge sulla RTV, ma anche in che 
posizione veniamo a trovarci neTambito deN’ormai pronta revisione di bilancio che sta 
per approdare in Parlamente. Ouindi guestione di giorni.

A Isola “il fascino della 
moda italiana”

Inauguratagiovedi 19maggioscorsoalPalazzoManziolidi Isola, suorganizzazionedellaComunita 
Autogestita della Nazionalita Italiana di Isola, Pesposizione “II fascino della moda italiana- Dalla 
sartoriad’elitealpronto da indossare”. La manifestazione, cheestataallestitagrazieallMnteressamento 
delflstituto Italiano di Cultura di Lubiana e delTUniversita del Litorale, e stata presentata 
dalPAmbasciatore d’Italia a Lubiana dott. Daniele Verga e dal rettore delPUniversita del Litorale 
dott.ssa Lucija Čok. La mostra comprende una sessantina di capi di alta moda messi a disposizione 
dal Museo per la Moda di proprieta della Fondazione Sartirana Arte e vuole rappresentare un po’ 
la storia del fashion design italiano nella seconda meta del ventesimo secolo. I modelli sono parte 
delPallestimento permanente che si trova nelle šale del Castello di Sartirana Lomellina (Pavia) e 
sono stati acquisiti e raccolti negli ultimi dieci anni. Oltreai dirigenti della CAN, hanno presenziato 
alla manifestazione il direttore delPIstituto di Cultura di Lubiana Giuseppe Xauso e la sindaco di 
Isola Breda Pečan. L’esposizione rimarra aperta fino al 16 di giugno.

tnaugurazione delta mostra: da sinistra PAmbasciatore d'ltalia a Lubiana dott. Daniele Verga, il rettore 
delPUniversita del Litorale dott.ssa Lucija Čok e la presidente della C.A.I\. prof. Lilia Petrzol.

Testo e Foto: Claudio Chicco



SCUOLA MATERNA SCUOLA MATERNA
La Scuola materna l’Aquilone ha gia festeggiato la fine delfanno scolastico 
allestendo un suggestivo e simpatico spettacolo nella palestra tli Via Rivoluzione 
(TOttobre. Protagonisti, come sempre, i bambini delle varie sezioni che si sono 
avvicendati sulla scena con canti, balli e recitazioni. Di fronte a un foltissimo 
pubblico di genitori eparenti himno eseguito un progetto denominato Cappuccetto 
Rosso, presentando un 'originale versione musicale delta fiaba. Bella la scenografia 
e bravi e simpatici gli esecutori. Al lafine tanti applausi per i bambini eperle maestre 
che li hanno istruiti. II Preside nel suo saluto ha ringraziato tutti i bambini e !e 
operatrici detla Scuola materna, ma ancheigenitori, gli sponsor e i collaboratori che 
hanno partecipato alta realizzazione del progetto.
Da ricordare anche che la scorsa settimana i bambini delPAt/uilone verde hanno 
partecipato alta manifestazione per le scuole delPinfanzia deli'Istria e di Fiume 
Incontri delPamicizia, svoltasi a Cittanova.

M. M.

TEATRO TEATRO TEATRO TEATRO

Non c'e piu religione
Ben vengano le azioni di raccolta del rifiuti ingombranti. Queste, 
infatti, consentono di volta in volta di svuotare solai e cantine. E 
servono, soprattutto, a chi le organ izza di racimolare grandi guantita 
di materiale riciclabile. Ecco perchš gueste azioni dovrebbero 
essere organizzate con maggiore freguenza e con un numero 
superiore di contenitori per detti rifiuti. Si, perchš i contenitori che 
vengono messi a disposizione dei cittadini il piu delle volte sono 
alguanto distanti dal lom domicilio e immediatamente stracolmi di 
rifiuti e percid poco invitanti per coloro che vorrebbero dare un 
contributo a riempirli. Non riteniamo efficace, o almeno non al 
massimo, un azione che si ripete troppo lontana nel tempo e che 
non tenga conto delllngombro di certi rifiuti che recano non poche 
difficoltš nel portarli a spasso per le nostre contrade, soprattutto se 
si tiene conto che guanto raccolto dalla stessa e sempre una fonte 
di guadagno per chi la organizza.

Gianfranco Siljan

/ connazionali del Capodistriano hanno avuto Poccasione di assistere ad un altro 
spettacolo del Dramma Indiano di Fiume. Si tratta di Maria Callas Muster Class, 
dramma con musiche di Terrence McNally. Si tratta di un capolavoro detla recente 
produzione drammaturgica mondiale, che ripercorre alcuni momenti della vita detla 
Divina delta Urica,presentandone le tappepiu gloriosema anche guellepili struggenti. 
II pubblico del teatra Tartini di Pirana, almeno per ipiantitd, non era (/učilo detle 
grandi occasioni. Peccato, anche perche era stato organizzato un autobus che ha 
toccato tutte le localita della costa e ha portato gli interessati ad assistere ad uno 
spettacolo piacevole per la messinscena, le proiezioni e le musiche fatte ascoltare.

M. M.

MUSIČA MUSIČA MUSIČA MUSIČA MUSIČA
Karolina Šantl Zupan, ha studiato fiauto alPAccademia di Luhiana e a Vienna ed 
e membro delFOrchestra da Camera Slovena nonche collaboratrice t/uale Primo 
Fiauto delFOrchestra deli'Opera di Lubitma. Sofia Ristič, si e diplomata al 
conservatorio di Udine, ha studiato in Francia ed e Prima Arpa delFOrchestra 
Sinfonica di Radio Slovenia. Sono le rispettabili componenti del duo che ha 
entusiasmato il numeroso pubblico presente al concerto che si e tenuto di sabata 2 7 
maggio scorso a Palazzo Manzioli. Un duo che non e cosa di ogni giorno, almeno 
per Isola: una mušica allo stesso tempo coinvolgente e rilassante, di meditazione ma 
non troppo. Di tecnica ed interpretazione visibilmente a livelli superiori, le due, tra 
Faltro simpaticissime, musiciste hannoproposto brani di Amorosi, Bach, Lauber, 
Saint-Saens e Hils. La serata e stala organizzato dalla Comunitd Autogestita della 
Nazionalitd Italiana di Isola e dal “Marina di Isola ” in collaborazione con EL TA 
S.r.L. Buona mušica, un pubblico intenditore... una bella serata. Sbirciando tra il 
pubblico, abhiamo not ato, ancora una volta, Fassenza dei cosiddetti “addetti ai 
lovori”, specialmente tra i nostri connazionali. Un 'occasioneperduta. Peccato!

C C.

ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT
Nel recente passato i gruppi sportivi della C.I. Besenghi erano impegnati nelle 
discipline che si praticano sui campi con la rete in mezzo. La sguadra femminile di 
pallavolo e tarnata da Umago, sede delFevento, con una (/narta posizione occupata 
nella competizione organizzato dalFUnione Italiana. Sui campi in terra battuta di 
Strugnano, dove invece erano in programma i campionati di tennis riservati ai soci 
delle C. I. di Slovenia e Croazia, Jadranka Čalja d šalita sui gradi no piu basso del podio 
aggiudicandosi uno splendido terzo pošto. Nella stessa manifestazione il cammino di 
LukaŠlosar, rappresentante della C.I. Dante Alighieri, si e fermato nei guarti di finale 
al termine det match con il capodistriano Andrea Odogaso, osservato speciale de! 
torneo in guantofiglio del compianto collega Silvio, scomparso Fanno scorso, grande 
appassionato di guesto šport, alla cui memoria e stata intitolata ta manifestazione.

Roberto Siljan

AVVISO
In occasione della Festa Nazionale Italiana, il Console Generale d’Italia a 
Capodistria Bruno Scapini e Signora invitano i connazionali al ricevimento 
che offriranno venerdi 3 giugno 2005 al le ore 18.30 presso i 1 Museo Regionale 
di Capodistria. Si prega di confermare la presenza al tel. (05) 627 8991.

ATTIVITA COMUNITARIE
M ANIFESTAZIONI 
CULTURALI

Fino a meta giugno 
Isola, Palazzo Manzioli 
IL FASCINO DELLA MODA 
ITALIANA - DALLA SARTORIA 
D’ELITE AL FRONTO DA 
INDOSSARE - Esposizione di 60 
creazioni di stilisti italiani che hanno reso 
importante la moda italiana nel mondo. 
Organizzazione: CAN Isola, Istituto 
Italiano di Cultura di Lubiana Universita 
del Litorale. Ingresso libero.

Venerdi 3 giugno, ore 21 
Isola, Piazza Manzioli 
RUDI BUČAR IN CONCERTO - Il 
noto cantante isolano, con la sua band, si 
esibiranei suoi interessanti arrangiamenti 
di canzoni delle nostre tetre. 
Organizzazione: CAN di Isola 
Ingresso libero.

Domenica 5 giugno, ore 17 
Isola, Časa della Cultura 
IN Pl ASETA - Rappresentazione scenica 
di Amina Dudine presentata dal Gruppo 
Folk Giovanile della CI“D. Alighieri di 
Isola. Regia delPautrice stessa. 
Organizzazione: CI “D. Alighieri di 
Isola. Ingresso libero.

Lunedi 6 giugno, ore 11 
Capodistria, Palazzo Gravisi 
INCONTRO CON LA SCRITTRICE 
ANGELA NANNETTI - La manifeš- 
tazionesi concluderacon lapremiazione 
dei partecipanti al“Concorso per i giovani 
lettori”indettodallasezioneitalianadella 
Biblioteca Centrale “Srečko Vilhar” di 
Capodistria.
Organizzazione: Biblioteca Centrale 
"Srečko Vilhar"diCapodistria. Ingresso 
libero.

Mercoledi 8 giugno, ore 18 
Isola, Časa della Cultura 
VIVALAMUSICA - Spettacolo musi
cale con la partecipazione del Gruppo di 
ballo, dei Minicantanti, dei Giovani 
cantori e del Gruppo musicale della CI 
“P. Besenghi degli Ughi” di Isola. Ospiti 
della serata i gruppi giovanili della CI di 
Gallesano e della Scuola Elementare 
“Dante Alighieri” di Isola. 
Organizzazione: d "P. Besenghi degli 
Ughi" di Isola. Ingresso libero.

Giovedi 9 giugno, ore 18 
Isola, sede della CI Dante Alighieri 
SERATA LETTERARIA - La serata 
sarasostenutadaigiovani dellaCI “Dante

Alighieri” che hanno partecipato al 
Concorso della Mailing List Histria dal 
tema “Le feste e le tradizioni popolari e 
religiose alPombra del tuo campanile”. 
Organizzazione: CI D. Alighieri Isola 
con il supporto di UPT Ingresso libero.

GRUPPI IN TOURNEE 

Coro Haliactum
Il Coro Haliaetum della CI “P. Besenghi 
degli Ughi” di Isola, diretto dal maestro 
Giuliano Goruppi, si esibira in concerto 
nel Duomo di Orsera giovedi 30 giugno. 
Inizio del concerto alle ore 21.

ŠPORT E RICREAZIONE

Tennis
La squadra di tennis maschile della CI 
“P. Besenghi degli Ughi” di Isola 
effettueragli incontri valevoli per la Prima 
lega veterani del Litorale: venerdi 3 
giugno a Isola contro la “Tolmin” di 
Tolm ino, venerdi 10 giugno a Isola contro 
la“TVD Koper” di Capodistria. Lepartite 
avranno inizio alle ore 17.

Bocce
La squadradiboccedellaCI“P. Besenghi 
degli Ughi” di Isola efTettuera quattro 
incontri valevoli per il Campionato 
sloveno del Litorale: venerdi 3 giugno a 
Isola(Parco Arrigoni) contro la“4 luglio” 
di Capodistria, venerdi 10 giugno a Isola 
(Belvedere) contro la “Jagodje” di 
Jagodie, venerdi 17 giugno a Isola 
(Parco Arrigoni) contro la “Korte” di 
Corte, venerdi 24 giugno a Isola contro la 
“Lucija” di Santa Lucia (Portorose). Gli 
incontri avranno inizio alle ore 18.

Briscola
La CI “D. Alighieri” di Isola organizza 
per sabato 4 giugno il IX Tomeo di 
Briscola. La quotad’ iserizione ammonta 
a 1.000 SIT per persona. Il gioco avra 
luogo nella sede della Dante. L’inizio e 
previsto per le ore 17.
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KRIMINALNE
TUDI PSI NE MARAJO TURISTOV
Okoli poldneva je v Izoli prišlo do spopada med psoma last 
domačinke in turista iz Celja. Ker sta bila oba psa brez 
ustreznega zavarovanja smo zoper oba lastnika izdali plačilni 
nalog po zakonu o zaščiti živali.

TAKO JAVNO PA SPET NI
Neznani storilec je vlomil v poslovne prostore Javnega podjetja in 
tam ukradel več predmetov, med drugim tudi direktorjev prenosni 
računalnik, dva mobitela, ključe, očala in bančne kartice. Skoda 
znaša vsaj 300 tisočakov.

BO NASTALO MORSKO CVETJE
Soseda je zatožila sosedo, razlog pa so rože. Eni so všeč, drugi 
pa ne ali pa je morda razlog kje drugje. Vsekakor pa je ena 
drugi rože polila s soljo, saj so ji ovenele. Spor te vrste sicer ni 
bil prvi.

SAMOZAŠČITA
Voznica je sporočila, da ji je nekdo poškodoval parkirano vozilo. 
Za brisalcem pa je našla listek z napisano registrsko številko in 
pripisom: Ta vam je poškodoval avto. Seveda policisti v 
nadaljevanju niso imeli težkega dela.

PARKOVNA LOČITEV
Nekoga je kričanje zmotilo, zato je policistom sporočil, da se v 
parku nahajata moški in ženska in da je ženska zelo glasna. 
Policisti so ugotovili, da gre za zakonca v ločitvenem postopku 
in da sta skušala tudi na ta način nekako rešiti svoje medsebojne 
težave.

KAD NAŠ BROD PLOVI
Občanka je policistom sporočila, da se v Mandraču iz ene od 
bark sliši glasba in vriskanje. Policisti so ugotovili, da privezani 
morjeplovci praznujejo rojstvo prijateljeve hčerke. Ko so jih 
opozorili so se odločili za nadaljevanje proslavljanja na odprtem 
morju in so s petjem razveseljevali ribe in galebe.

SKORAJ BI UTONIL
Desetletnega otroka je na plaži obšla slabost in ker je odšel 
bruhati v morje je zaradi slabosti padel v vodo in se začel 
utapljati. K sreči je bila v bližini spremljevalka, ki ga je še pravi 
čas izvlekla in mu pomagala vse do prihoda predhospitalne enote.

NERODEN ATA
Otrok je sporočil, da potrebuje pomoč, ker je njegov oče padel 
po stopnicah. Policisti so ugotovili, da je oče šel na stranišče in 
ni prižgal luči, zato je v temi padel po stopnicah, vendar pri tem 
ni utrpel kakšnih hujših poškodb.

TUDI AUDIO OTOK
Občani z območja starega mesta so se pritoževali zaradi hrupa, ki 
prihaja s svetilnika. Tam je namreč potekala prireditev Kino Otok.

MOBILNI MOBITELI
Občan je dal znancu v popravilo dva mobitela, zdaj pa ni nazaj 
ne mobitelov niti znanca, ki se dala za neznanca, zato je lastnik 
mobitelov podal kazensko ovadbo.

LEVA ZADNJA
Kaj vse ne kradejo. Občan je policistom sporočil, da so mu z 
osebnega avtomobila ukradli steklo z zadnjih levih vrat. PA ne le 
to. Ukradli so mu tudi mehanizem za odpiranje in zapiranje 
stekla.

SKUTER JE IZGINIL
V petkovi noči je nekdo iz dvorišča stanovanjskega bloka v Izoli 
ukradel kolo z motorjem znamke Tomos tip A25-BBA modre 
barve reg. št. KPC1-188. Na zadnjem delu se nahaja črn plastični 
kovček. Lastniku je tat povzročil za 600.000 SIT škode.

ZA VARNOST POSKRBLJENO
Iz nočnega lokala so sporočili, da je varnostnik udaril gosta. 
Policisti so ugotovili, da sta se oba nedostojno vedla, zato bodo 
oba poslali k sodnici.

ROGA NI VEČ
Neznani storilec je v zadnjih petih dneh iz prikolice v AC 
Belveder ukradel gorsko kolo znamke Rog.

ZAČELO SE JE
V Simonovem zalivu so avstrijskemu turistu na plaži ukradli 
nahrbtnik. Ostal je brez gotovine, dokumentov, GSM aparata in 
ostalih potrebščin.

ALKO LESTVICA
0,91 mg/l - povzročil nesrečo, 0,34 mg/l - povzročil nesrečo, 
poleg tega pa še 0.82, mg/l, 0.78 mg/l in 1 pregled za mamila.

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
- Najamem sobo ali garsonjero inf.na tel. 040 701 108
- V Izoli oddam sobe za delavce ali študente (tudi čez poletje) tel. 041 233 451
- Študentki iščeta sobo v Kopru ali Izoli tel.031 267 804
- V Livadah, oddam v najem vrt v velikosti 2400 m2. Možno koriščenje vrtne barake 
(7x4m) in prikolice za 5 oseb. tel 01 524 563,041 786 878
- V okolici Izole najamem kmetijsko zemljišče lahko tudi odkup veliko do 1000 m2 

tel: 05 641 3691 po 19.uri.
- SMO poštena delavska štiričlanska družina brez stanovanja. V zameno za primerne 
bivalne prostore smo pripravljeni nuditi popolno oskrbo starejšim osebam (osebno nego, 
kuhanje, pospravljanje itd.), pomoč pri vzdrževanju stavbe, vrta ali kmetije.Radi bi ostali 
na področju južne Primorske. Prosimo,pokličite nas na tel.št.051 339 019 ali 031 575 372.
- Prodam istrsko hišo na Pučah (22 x 6 m) potrebno prenove in 1000 m2 vrta gsm 031 
877463
- Kupim vrstno hišo v Izoli, Kopru ali na Markovcu gsm 040 887 005
- V Izoli ali okolici kupim stanovanje, eno ali dvosobno gsm 051311 180
- Štiričlanska družine kupi eno ali dvosobno stanovanje v Izoli gsm 041 608 765
Motorna vozila
- ■ Prodam kolo s pomožnim motorjem, letnik 2002, soh S 3800, vožen dve sezoni tel 031 
201 908
- Prodam Peugeot 106 XR, letnik 97, cena po dogovom tel 041 856 855
-Prodam skuter Honda 50 X8RF, aluminijasti okvir, letnik 2000, prevoženih 8000 km, 

izvrstno ohranjen kot nov te.: 040 752 708
- Prodam Passat TD, bele barve, cena po dogovoru gsm 041 958 425
- Prodam Cliojetnik 97, bele barve, 5 vrat, 1.lastnik tel 05 642 00 80
- Prodam malo rabljen gliser Elan 420 z motorjem Johnson 25 km in prikolico. Cena 
po dogovoru. Info 031 285 278
- Ugodno prodam avtomobil Xantia 1,8 ISX letnik 95 tel 031 858 826
Delo
- Inštruiram angleški in italijanski jezik za vse stopnje in pomagam osnovnošolcem pri 
učenju vseh predmetov, pridem tudi na dom tel 031 815 626
- Takoj zaposlimo natakarico ali natakarja in pomivalko(ca) Canova Verdi tel. 05 641 41 90
- Iščem delo v gospodinjstvu (pospravljanje, likanje...)gsm 031 833 605
- Kava bar SONČEK išče natakarico, tel 040 888 518
- Samostojna, zanesljiva, resna, imam veselje do dela, iščem delo samostojne čistilke v 
Izoli. GSM: 031/598-633
- INŠTRUIRAM matematiko za osnovne šole po zelo ugodni ceni. tel: 040 632621 ali 6416603
- POMOČ pri hišnih opravilih (likanje, pospravljanje,...) nudim. tel 031 471 566
- Slikopleskarska dela izvajam. Tel.: 031 862 579
Razno
- Prodamo PASARO z jamborom in kompletom 5 jader, izvenskrmni motor 4.8, stojalo in prikolica. 4,8 
m dolga barka ima vgrajeno kuhinjo in stranišče ter je udoben morski dom za 3 osebe. Tel: 040 317 182
- PRODAM PROSTOSTOJEČI POMIVALNI STROJ BOSCH AVTOMATIC, LETNIK 2002, 
MALO RABLJEN, ZA 70.000 SIT. Gsm: 031 685-277
-JAGNJETA in KOZLIČI z EKOLOŠKEGA PAŠNIKA. 040342 200
- PRODAM zakonsko posteljo, skoraj novo, po zelo ugodni ceni. (160 cm x 190 cm) tel. 05 641 
5212 ali 031 600873
- Praški krysarik, samček, rojen leta 2000 (čistokrvni) išče samičko za parjenje. Preostalo 
po dogovoru, tel. 040 55 82 00
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V ponedeljek so v Izolo prišli udeleženci letošnjih Združenih iger narodov. V 
popoldanskih urah so se sprehodili po mestu in opozorili nase, še bolj pa so opozorili z 
večernim koncertom v Ljubljanski ulici, ki je seveda razveselil mlade in razjezil starejše 
krajane, ki so bili deležni te nepričakovane veselice pod okni.

NAŠA MODROST IN NAŠA MLADOST

Prejšnji teden pa smo dobili tudi 
presenetljiv podmladek. Par divjih rac, ki 
se je udomačil prav nasproti občinske 
stavbe, je ponosno razkazal pet mladih 
račk. Njihov dom je sicer bolj slan kot 
tisti pravi, a je zato hrane več, mraza pa manj.

Dekleta na fotografiji so izolske športnice 
upokojenke, fotoghrafija pa je nastala potem, 
ko so na regijskem tekmovanju zmagale v 
pikadu. Več o tem na notranjih straneh, tu 
pa še imena (z leve): Marija Viler, Bruna 
Kocjančičč (kapetan ekipe), Tilka Auceps, 
Anica Golli in Sonja Poropat

UBRANO PETJE OTROŠKE MAJNICE

V soboto, 28. maja so imeli v kortežanski cerkvi otroško majnico, kot se 
imenuje majska revija otroških cerkvenih zborov iz slovenske Istre, ki so 
jo pripravili že šestič po vrsti, številni poslušalci pa so lahko ugotovili, 
daje kvaliteta zborov v nenehnem vzponu.

NIC VEC SKRBI, NA DOM VAM PRIPELJEMO MI!

dostava pizz in ostale hrane na dom 041/ 650 333 rezervacija miz 041/ 675 953


